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Protokół Nr XXVIII/ 2021
z XXVIII zdalnej sesji Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim,

która odbyła się w dniu 27 stycznia 2021 r. w godzinach od 10:00 do 13:37

Prowadzący obrady - Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Franciszek Lesinski, który
obrady zdalnej sesji prowadził z sali im. L. Prądzyńskiego w Urzędzie Miejskim w
Sępólnie Krajeńskim ul. T. Kościuszki 11.

Ad. 1 0twarcie sesji

Otwarcia XXVIII sesji Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim, zwołanej w trybie
zdalnym dokonał Pan Franciszek Lesinski Przewodniczący Rady Miejskiej, który
poinformował, że sesja będzie utrwalona za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i
dżwięk. Nagrania z sesji są udostępnione w Biuletynie Informacji Publicznej i na
stronie internetowej gminy oraz w inny sposób zwyczajowo przyjęty.
Przewodniczący RM poinformował, źe sesja Rady Miejskiej została zwołana i odbywa
się w trybie zdalnym zgodnie z art. 1 5zzx ustawy z dnia 2 marca 2020r. o szczególnych
rozwiązaniach związanych z zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczaniem
COVID-19, innych chorób zakażnych oraz wywołanych nimi sytuacji kryzysowych.
Pr?ołany przepis pozwala na prowadzenie obrad sesji, podejmowania rozstrzygnięć,
w tym uchwał z wykorzystaniem środków porozumiewania się na odległość - zdalny
tryb obradowania.

Następnie Przewodniczący RM przywitał wszystkich radnych Rady Miejskiej
Sępólnie Krajeńskim oraz:
- Pana Waldemara Stupałkowskiego Burmistrza Sępólna Krajeńskiego,
- Pana Marka Zieńko Zastępcę Burmistrza,
- Panią Annę Buchwald Skarbnika Gminy,
- Pan.ń Dariusza Wojtanię Sekretarza Gminy,
- Panią Dagmarę Fabiszak Radcę Prawnego Urzędu Miejskiego
- przedstawicieli instytucji związanych z ochroną zdrowia w Gminie Sępólno

Krajeńskie,
- oraz wszystkich uczestniczących i oglądających w mediach.

W

Lista obecności Sołtysów i Przewodniczących Zarządów Osiedli Gminy Sępólno
Krajeńskie stanowi załącznik nr 1 do protokołu.

a) stwierdzenie quorum,

Przewodniczący RM poinformował, że w związku z tym, źe sesja odbywa się w trybie
zdalnym obecność radnych będzie sprawdzona poprzez wyczytywanie alfabetycznie
nazwisk wszystkich radnych, którzy po wywołaniu potwierdzą swoją obecność.

Przewodniczący RM, po połączeniu się zdalnie z każdym radnym, stwierdzil że na 15
radnych obecnych jest 14 co stanowi quorum, przy którym Rada Miejska w Sępólnie
Krajeńskim może obradować i podejmować prawomocne uchwaly.

Lista radnych RM biorących udział w sesji stanowi za%cznik nr 2 do protokołu.

Nieobecny radny RM Antoni Dolny, który usprawiedliwił swoją nieobecność.
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b) przedstawienie porządku obrad,

Przewodniczący RM poinformował, że porządek obrad radni otrzymali vvraz
z zawiadomieniem o sesji, został zamieszczony w Biuletynie Informacji Publicznej, w
związku z tym wskazał, że nie będzie odczytywać go podczas sesji.

Następnie Przewodniczący RM zapytał, czy ktoś chciałby zło'zyć wniosek w sprawie
zmiany porządku obrad. W związku z tym, że nikt nie zło$ł wniosku o zmianę
porządku obrad, poinformował, że RM będzie obradowała według przygotowanego
porządku obrad.

Porządek obrad

1. Otwarcie sesji:
a) stwierdzenie quorum,
b) przedstawienie porządku obrad.

2. Przyjęcie protokołu z )CXVII sesji Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim.

3. Sprawozdanie Burmistrza Sępólna Krajeńskiego z działalności w okresie między
sesjami, w tyrn z wykonania uchwal Rady Miejskiej.

4. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej z działalności w okresie między
sesjarni.

5. Składanie interpelacji i zapytań przez radnych.

6. Wolne wnioski i informacje.

7. Funkcjonowanie i działalność instytucji ochrony zdrow'a w Gminie Sępólno
Krajeńskie w 2020 roku:

a) informacja Burmistrza Sępólna Krajeńskiego
- dyskusja

b) NOVUM-MED Sp. z o.o. prowadząca Szpital Powiatowy im dr Adama Gacy i
dr Józefa Łaskiego NZOZ w Więcborku
- dyskusja

c) Centrum Medyczne SPAMED
- dyskusja

d) NZOZ DOKTÓR Spółka z o.o.
- dyskusja

e) Zespół Diagnostyczno-Leczniczy Bonus-Plus
- dyskusja

f) NZOZ ,,JANTAR" Ośrodek Terapii Uzależnień i Współuzależnienia
- dyskusja

g) 0środek Terapii Uzależnień Forest
- dyskusja
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h) Pielęgniarski Ośrodek Medycyny Środowiskowo-Rodzinnej ,,Vita"
Skórczewska i Partnerzy - Pielęgniarki

- dyskusja

i) Stacja Opieki Długoterminowej ,,Caritas"
- dyskusja

'j) Gabinet Rehabilitacji i Terapii Manualnej
- dyskusja

k) IZOMED Zakład Rehabilitacji
- dyskusja

1) Powiatowa Stacja Sanitarno-Epidemiologiczna
- dyskusja

ł) VITALABO - Laboratoria Medyczne Sp. z o.o.
- dyskusja

8. Sprawozdanie z pracy Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim za rok 2020.

9. Sprawozdania z prac Komisji Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim za rok 2020:
a) KomisjiRewizyjnej,

b) Komisji Skarg, Wniosków i Petycji,

c) Komisji Budźetu i Handlu,

d) ' Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia,

e) Komisji Gospodarki Komunalnej oraz Porządku Publicznego,

o Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska,

g) Komisji Statutowej i Pomocy Społecznej.

10. Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych
stopniach awansu zawodowego w szkołach i placówkach prowadzonych przez
Gminę Sępólno Krajeńskie.

11. Podjęcie uchwał w sprawie:

a) zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy
Sępólno Krajeńskie,

b) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Sępólno
Krajeńskie na 2021 rok,

c) udzielenia dotacji dla Powiatu Sępoleńskiego,

d) wyra?źenia zgody na wniesienie przez Gminę Sępólno Krajeńskie wkładów
niepieniężnych w postaci kanalizacji sanitarnej do Zakładu Gospodarki
Komunalnej Sp. z o.o. w Sępólnie Krajeńskim,
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e) v=ryrażenia zgody na przedłużenie umowy dzierżawy nieruchomości na rzecz
dotychczasowego dzierżawcy,

f) wyrażenia zgody na zbycie działek nr 874/20 oraz 574/ 1 obręb 1 Sępólno
Krajeńskie w drodze przetargu nieograniczonego oraz ustanowienia
służebności przejazdu i przechodu do drogi publicznej,

g) wyrażenia zgody na przedłużenie umowy rlzierzav=iy Wiejskich Ośrodków
Kultury w Lutowie i Wałdowie na rzecz Centrum Kultury i Sztuki w Sępólnie
Krajeńskim,

h) uchwalenia zmiany Studium uwarunkowań i kierunków zagospodaroyania
przestrzennego miasta i gminy Sępólno Krajeńskie,

i) przyznania statuetki za osiągnięcia sportowe wraz z nagrodą pieniężną,

j) przyznania statuetki za osiągnięcia sportowe vvraz z nagrodą pieniężną,

k) przyznania statuetki za osiągnięcia sportowe wraz z nagrodą pieniężną,

l) przyznania statuetki za osiągnięcia sportowe wraz z nagrodą pieniężną,

ł) przyznania statuetki za osiągnięcia sportowe wraz z nagrodą pienięźną,

m) przyznania statuetki za osiągnięcia sportowe wraz z nagrodą pieniężną,

n) przyznania statuetki za osiągnięcia sportowe wraz z nagrodą pieniężną,

o) przyznania statuetki za osiągnięcia sportowe vvraz z nagrodą pieniężną,

p) przyznania statuetki za osiągnięcia sportowe wraz z nagrodą pieniężną,

r) przyznania statuetki za osiągnięcia sportowe wraz z nagrodą pieniężną,

s) przyznania statuetki za osiągnięcia sportowe wraz z nagrodą pieniężną,

t) przyznania statuetki za osiągnięcia sportowe wraz z nagrodą pieniężną,

u) przyznania statuetki za osiągnięcia sportowe vvraz z nagrodą pieniężną,

w) przyznania statuetki za osiągnięcia sportowe wraz z nagrodą pieniężną,

x) przyznania statuetki za osiągnięcia sportowe wraz z nagrodą pieniężną.

12. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania oraz informacje Przewodniczącego Rady
o udzielonych odpowiedziach w formie pisemnej na interpelacje i zapytania
zgłoszone na poprzedniej sesji.

13. Odpowiedzi na wolne wnioski.

14. Zakończenie sesji.

Przewodniczący RM zarnknął ten punkt i przeszedł do kolejnego.
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Ad. 2 Przyjęcie protokołu z XXVII sesji Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim

Przewodniczący RM poinformował, źe protokół był wyłożony do wglądu w biurze Rady
Miejskiej oraz przesłany radnym za pomocą poczty elektronicznej. Zapytał radnych o
ewentualne uwagi do protokołu.

Uwag do protokołu nie było, w zwia7,lai z powyższym Przewodniczący RM zarządził
głosowanie oraz poprosił, aby wyniki głosowania odnotować w protokole sesji.

Radni RM po alfabetycznym wyczytaniu na?zwisk przez Przewodniczącego RM
opowiedzieli się, czy są ,,za", ,,przeciw" czy ,,wstrzymują się" od głosu.

Protokół z XXVII sesji Rady Miejskiej, poprzez połączenie się zdalnie z każdym
radnym, został przyjęty następującymi głosa?rni:

za- 14 radnych, przeciw- O radnych, wstrzymało się- O radnych
W chwili głosowania obecnych było 14 radnych.

Wykaz imiennego głosowania stanowi załącznik nr 3 do protokołu.

Przewodniczący RM zamknął ten punkt i przeszedł do kolejnego.

Ad. 3 Sprawozdanie Burmistrza Sępólna Krajeńskiego z działalności w okresie
między sesjami, w tym z wykonania uchwał Rady Miejskiej

Przewodniczący RM poinformowal iż Pan Burmistrz Sępólna Krajeńskiego zło0ł
sprawozdanie z działalności w okresie między sesjarni na jego ręce. Zostało ono
przesłane radnym za pośrednictwem poczty elektronicznej, będzie ono stanowiło
załącznik do protokołu, dlatego nie będzie czytane.

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 4 do protokołu.

Przewodniczący RM zapytal, czy są pytania do sprawozdania.

Głos zabrała radna RM Anna Miczko, która w nawiązaniu do informacji ze
sprawozda?nia o powołaniu koordynatora do spraw szczepień oraz uruchomieniu
infoliriii zapytała, kto został koordynatorem i jaki jest numer telefonu komórkowego
lub stacjonarnego.

Głos zabrał radny RM Zdzisław Szwa?rc, który zwrócił się o informację w sprawie
spotkania, które odbyło się w dniu 12 stycznia br. i 21 stycznia br. z
przedstaw'cielami PKS Chojnice, dotyczącego wykupu terenu Skarbu Państwa oraz
planu zagospodarowania tego terenu.

Pan Waldemar Stupałkowski Burmistrz Sępólna Krajeńskiego wskazai że
koordynator ds. szczepień nie jest to koordynator, który zapisuje na szczepienia,
przygotowuje kolejki i listy. Wyjaśnił, że gminy w Polsce zostały poproszone o
powołanie koordynatorów do spraw szczepień w celu zapewnienia dojazdu osobom,
które nie mogą dotrzeć do punktów szczepień np. osoba niepełnosprawna. Gminy są
zobowiązane zapewnić transport takiej osobie z miejsca zamieszkania do punktu
szczepień i z powrotem. W Gminie Sępólno Krajeńskie funkcję tą pełni Pani Sylwia
Karbowiak pod numerem telefonu 52 389 42 36. Szczegółowa informacja dla
mieszkańców o uruchomieniu systemu oraz o powołaniu koordynatora z numerem
telefonu zamieszczona jest na stronie internetowej ymw.gmina-sepolno.pl. Dodai że
nie jest to osoba, do której dzwoni się, aby umówić się na szczepienie, koordynuje
ona dowóz osób już zarejestrowanych i które mają wyznaczone dni szczepień, a nie

Strona 5 z 38



mogą z różnych względów do tego punktu szczepień dotrzeć. Zwrócił się z prośbą do
mieszkańców, którzy będą się szczepić o nienadużywanie tego numeru, bo nie jest to
usługa, która przysługuje wszystkim, ona przynale0 tylko tym osobom, które nie
mogą osobiście albo za pomocą rodziny, znajomych, czy w inny sposób do ppnktu
szczepień dotrzeć.

Następnie Burmistrz Sępólna Krajeńskie odniósł się do zapytania radnego RM
Zdzisława Szwarca dotyczącego dwóch spotkań związanych z tematem wykupu przez
PKS gruntów przy ulicy Chojnickiej. Poinformował, że takie spotkania odbyły się na
prośbę Pana Starosty, ponieważ dotychczasowy wieczysty użytkownik terenu PKS
przy ulicy Chojnickiej, którym jest PKS i właściciel prywatny zwrócił się do Starostwa,
które działa w imieniu Skarbu Państwa, o sprzedaż użytkowania wieczystego.
Burmistrz wyjaśnił, że każdemu użytkownikowi wieczystemu przysługuje prawo
wykupu użytkowania wieczystego i nie polega to na zasadach przetargu, tylko każdy
u$tkownik wieczysty ma prawo wykupić u$tkowanie wieczyste i to dotyczy zarówno
osób prywatnych, indywidulanych jak i instytucji jakimi są spółki, czy PKS.
Burmistrz Sępólna Krajeńskiego wskazał, że Starosta wystąpił z zapytaniem o opinię
Gminy Sępólno Krajeńskie dotyczącą tego problemu, gdyż wie, że gmina opracowuje
tam plan zagospodarowania terenu. Wiedząc jaki 5est plan zagospodarowania terenu,
Gmina wyraziła pozytywną opinię, że nie ma przeciwskazań aby u,$tkowanie
wieczyste mogło być nabyte, poniewa", zgodnie z planem zagospodarowania terenu
cala działka będzie dalej słu0ła komunikacji sarnochodowej z usługarni. Ponadto
dwa przejścia, które są od ulicy Baczyńskiego do ulicy Chojnickiej w planie
zagospodarowania terenu również będą przejściami. Dodał, że obojętnie kto będzie
u$tkownikiem wieczystym lub właścicielem tych gruntów te przejścia i ta
nieruchomość będzie w planie zagospodarowania dalej słuzyła komuriikacji
samochodowej z usługami i przejściami między jednym, a drugim ciągiem
komunikacyjnym. Na zakończenie poinformował, że sprawy się toczą i nie wiadomo,
czy dojdzie do sprzedaży użytkowania wieczystego, ponieważ pojawiły się problemy,
na które gmina nie ma wpływu. Jeżeli sprawa będzie rozstrzygnięta to informacja
zostanie radnym złożona i będzie uchwalany plan zagospodarowania.

Więcej pytań nie było wobec tego Przewodniczący RM zarnknął ten punkt i przeszedł
do kolejnego według porządku obrad.

Ad. 4 Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej z działalności w okresie
między sesjami

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że informacja została wysłana
do wiadomości radnych za pośrednictwem poczty elektronicznej, dlatego będzie ona
stanowiła załącznik do protokołu i nie zostanie odczytana.

Informacja stanowi załącznik nr 5 do protokołu.

Przewodniczący RM zapytał, czy są pytania do informacji.

Nikt nie zabrał głosu, wobec tego Przewodniczący RM zamknął ten punkt i przeszedł
do kolejnego.

Ad. 5 Składanie interpelacji i zapytań przez radnych

Przewodniczący RM o'morzył punkt dotyczący składania interpelacji i zapytań przez
radnych.

Przewodniczący RM poinformowal, ze między sesjarni wpłynęła interpelacja złożona
przez radną RM Lucynę Pająk. Interpelacja zostala przekazana Burmistrzowi Sępólna
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Krajeńskiego, zamieszczona na stronie Biuletynu Informacji Publicznej oraz na
stronie internetowej Gminy Sępólno Krajeńskie. Przewodniczący RM odczytał treść
interpelacji, która będzie stanowiła załącznik nr 6 do protokołu.

Ponadto poinformował, źe w dniu dzisiejszyrn otrzymał zapytanie od radnego RM
Antoniego Dolnego. Odczytał treść złożonego zapytania, które będzie stanowiło
załącznik nr 7 do protokołu. Nadmienił, ze zapytanie będzie przekazane również
Burmistrzowi Sępólna Krajeńskiego w celu uzupełnienia informacji z grudnia, więc
odpowiedż Pan radny uzyska w stosownym terminie.

Następnie Przewodniczący RM odniósł się do sprawy udziału w obradach sesji
radnego RM A. Dolnego w trybie korespondencyjnym. Wyjaśnił, źe w dniu 22 stycznia
br. o godz. 12.00 odbyło się spotkanie z radnym RM A. Dolnym przy udziale
Sekretarza Gminy Pana Dariusza Wojtani, podczas którego wyjaśniono, że nie ma
możliwości udziału radnego w sesji, poniewaź sesja nie jest zwołana w trybie
korespondencyjnym, lecz w trybie zdalnym. Przewodniczący RM wyjaśnił, że
przedło0ł wykładnie sądów administracyjnych, wojewodów, którzy jednoznacznie
określają, że nie ma ta?kiej możliwości. Dodał, że radny nie ma uprawnień decyzyjnych
i nie ma prawa wyboru, czy chce w trybie korespondencyjnym czy zdalnym, o tym
decyduje osoba do tego uprawniona, czyli Przewodniczący Rady Miejskiej. Wskazał,
że opiera się na wykładniach, obowiązujących przepisach i rozporządzeniach Rady
Ministrów.

Następnie głos zabrał radny RM Leszek Kąkol, który wskazał, źe na zapytanie do Pana
Burmistrza na poprzedniej sesji, ile pieniędzy z Funduszu Inwestycji Lokalnych
otrzymało Sępólno Krajeńskie otrzymał odpowiedź Pana Burmistrza, że O złotych.
Powiedział, że jego zdaniem, to co się teraz dzieje to zagrożenie dla samorządów, że
mamy do czynienia z pełzającym zarnachem na sarnorządność w Polsce. Dodał, że w
Polsce prowadzona jest polityka antysarnorządowa. Radny RM Leszek Kąkol
stwierdził, że zostaliśmy wykluczeni z rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych.
Zabraknie nam pieniędzy na remonty dróg, szkół i likwidacja szpitala, taka przyszłość
może już niedługo czekać naszą gminę. Wyjaśnił, że nie możemy skorzystać z wielu
dofinansowa?ń otrzymanych na gminę i jeśli wszyscy będziemy cicho, to zanim się
obejrzymy, to oka?że się źe oddaliśmy sarnorząd bez walki. Stwierdził, że PiS i
Kaczyński chcą państwa autorytarnego, a sarnorząd dla nich jest zbędnym balastem
i im więcej władzy w ręku centrali, tym większa kontrola nad obywatelarni.

Przewodniczący RM zwrócił się do radnego RM Leszka Kąkola, że ma to być zapytanie,
a nie opinia.

Radny RM Leszek Kąkol wyjaśnił, że odpowiada na pytanie dlaczego Sępólno nie
dostało pieniędzy i inne duże wojewódzkie miasta, a PiS pieniądze rozdaje tylko
swoim.

Przewodniczący RM prosił o złoźenie zapytania po sesji do biura Rady Miejskiej i
otrzyma Pan radny na to odpowiedź.

Radny RM Leszek Kąkol podziękował.

Nikt więcej nie zabrał głosu, wobec tego Przewodniczący RM zarnknął ten punkt i
przeszedł do następnego.

Ad. 6 Wolne wnioski i informacje

Wolne wnioski złożyli :
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Głos zabrał radny RM Artur Juhnke, który zło$ł wniosek o ustawienie ławek przy
ścieżce rowerowej prowadzącej z Sępólna do miejscowości Kawle. Wyjaśnił, że w
sezonie wiosenno-jesiennym z tej ścieżki intensywnie korzystają mieszkańcy naszego
miasta i gminy. Usytuowanie tych ławek na początku, końcu i na trasie ścieżki,
umożliwi odpoczynek oraz np. zmianę obuwia na sportowe lub na rolki.

Następnie radny RM Artur Juhnke zło$ł wniosek o rozważenie propozycji nadania
naszej promenadzie może nie nazwy, ale zorganizowania na niej jakiejś formy
uparniętnienia Laureatów Nagrody Świętego Wawrzyńca. Wyjaśnił, że można by na
trasie promenady, począwszy od mostu do pla$, umieścić informacje o osobach i
instytucjach, które tą nagrodą zostały uhonorowane, bądż zostaną uhonorowane.
Wskazał, że wielu mieszkańców naszego miasta, czy gminy wie o istnieniu takiego
wyróżnienia, lecz nie ma 'w'edzy lub nie pamięta kto i kiedy tą nagrodą został
wyróżniony. Nadmienił, ze promenada jest miejscem spacerowym, często
uczęszczanym i odpowiednim do stworzenia tego przedsięwzięcia. Utrwali ona w
społeczności lokalnej wiedzę i parnięć o osobach i instytucjach, które swoim ż7ciem i
działaniem zasłu,$li na miano Laureata Nagrody Świętego Wawrzyńca.
Pan radny RM Juhnke wskazał, że jeżeli chodzi o wykonanie tego pomysłu to jest
otwarty i fajnym pomysłem byłoby kontynuowanie tablic historycznych, na których
umieszczona byłaby fotografia, imię i nazwisko, nazwa instytucji oraz rok przyznania
nagrody, a także kod QR, który mógłby odsyłać na stronę BIP. Na zakończenie
stwierdził, że jest to propozycja i czeka na opinię, jeżeli są chętni do przyłączenia się
do tej inicjatywy to pozostaje do dyspozycji i słu$ pomocą.

Głos zabrała wiceprzewodnicząca RM Anna Miczko, która zło0ła wniosek, poniewa?ż
zwracają się do niej mieszkańcy, aby na spotkaniu z firmą wykonującą rewitalizację
miasta zwrócić się z prośbą o szybsze dokończenie budowy przy kościele oraz
kostnicy, a dopiero później przejść na dalszy etap.

Następnie Przewodniczący RM poinformował, że w 76 rocznic«; wyzwolenia Sępólna w
imieniu Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim złożono wiązankę kwiatów pod
Pomnikiem Ofia?r Walk i Męczeństwa oddając hołd pomordowanym. Ponadto
przypomniał, że zgodnie z ustawą o sarnorządzie gminnym radny zobowiązany jest do
złożenia oświadczenia majątkowego do dnia 30 kwietnia, według stanu na dzień 31
grudnia roku poprzedniego. Druki można odebrać w biurze Rady Miejskiej lub pobrać
z BIP.

Nikt więcej nie zabrał głosu, więc Przewodniczący RM zamknął ten punkt porządku
obrad.

Ad. 7. Funkcjonowanie i działalnoś5 instytucji ochrony zdrowia w Gminie
Sępólno Krajeńskie w 2020 roku

Przewodniczący RM poinformował, że zaproszenie na sesję wraz z prośbą o
przygotowanie informacji zostało przekazane instytucjom, które są wymienione w
porządku obrad. Dodał, że radni w materia?łach sesyjnych otrzymali te informację,
które do dnia wysyłki materiałów dla radnych zostały przez instytucje przekazane.
Dodał, że do wszystkich podmiotów wymienionych w porządku obrad zwrócił się z
prośbą o udział w sesji w trybie zdalnyrn, ale tylko część skorzystala z zaproszenia.

a) informacja Bnrmiqtrza Sępólna Krajeńskiego
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Przewodniczący RM poinformował,
zawiadomieniem o sesji.

Że informację radni otrzymali WraZ Z

Pani Beata Kozłowska Kierownik Referatu Spraw Obywatelskich, która uczestniczyła
w sesji zdalnie przedstawiła informację Gminy Sępólno Krajeńskie z zakresu ochrony
zdrowia w 2020r.

Informacja stanowi załącznik nr 8 do protokołu.

Przewodniczący RM zaprosił do dyskusji nad przedstawioną informacją.

Nikt nie zabrał głosu, więc Przewodniczący RM zamknął dyskusję przeszedł do
kolejnego podpunktu.

b) NOVUM-MED Sp. z o.o. prowadząca Szpital Powiatowy im. dr
Adama Gacy i dr Józefa I*as'kit7o NZOZ w Więcborku

Przewodniczący RM poinformował, że informacja pisemna nie została złożona.

Pani Maria Kiełbasińska Prezes Zarządu, która uczestniczyła w sesji zdalnie
przedstawiła informację w zakresie działalności NOVUM-MED Sp. z o.o. prowadzącą
Szpital Powiatowy im. dr Ada?rna Gacy i dr Józefa Łaskiego NZOZ w Więcborku.
Wskazała, źe Spółka działa na podstawie przepisów ustawy Kodeks Spółek
Handlowych.
Działalnosć prowadzona jest w zakresach podstawowego szpitalnego zabezpieczenia
świadczeń leczniczych i jest to realizowane poprzez:
- oddział chorób wewnętrznych,
-oddział chirurgii ogólnej,

- oddział ginekologiczno- położniczy,
- oddział pediatryczny,
- oddział noworodkowy,
- oddział anestezjologii i intensywnej terapii.
Łączna liczba łóżek w wymienionych oddzia?łach to 131.

Prowadzona jest jeszcze działalność w zakresie:
- izby przy5ęc,
- nocnej i świątecznej opieki zdrowotnej,
- poradni kardiologicznej,
- poradni ginekologiczno-położniczej w Więcborku,
- poradni chirurgicznej,
- poradni diabetologicznej,
- poradni neurologicznej,
- poradni ura?zowo- ortopedycznej,
- pracowni endoskopii badań diagnostycznych, czyli gastroskopia,
- pracowni tomografii komputerowej.
Przedstawiona formuła tzw. sieci szpitalnej została powołana zgodnie z ustawą od 1
października 2017 roku i kończy się wraz z umową 30 czerwca 2021 roku. Dodała,
że w tym roku czekają na zmiany, które będą wprowadzone w takim samym
zakresie albo będą przygotowane zmiany dotyczące formuły szpitalnego
zabezpieczenia świadczeń lecznictwa szpitalnego.
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Pani Prezes wskazała, ze w tej formule są również zakresy, które są odrębnie
finansowane i nie podlegają tzw. ryczałtowi, są to:
- porody,
- opieka nad noworodkiem,
- izba przyjeć,
- nocna i świąteczna opieka zdrowotna,
- badania tomografii komputerowej,
- badania gastroskopii.

Prowadzone jest także ratownictwo medyczne. Są 3 zespoły ratownictwa medycznego
- 2 w zakresie podstawowym, które mieści się w Więcborku i Kamieniu Krajeńśkim i
są to składy dwi?iosobowe, czyli dwóch ratowników medycznych, przygotowanych do
realizacji zadań medycznych, jak równieź zespół specjalistyczny, który stacjonuje w
Sępólnie Krajeńskim i w skład tego zespołu wchodzą 3 osoby, czyli ratownik
medyczny, pielęgniarka bądź też dwóch ratowników medycznych i dodatkowo lekarz.

Dyspozytornia medyczna została wyłączona z ratownictwa medycznego zarządzanego
przez spółkę. Dyspozytornia medyczna mieści się w Bydgoszczy i w Toruniu.
Dyspozycje do zespołów przychodzą z centralnej dyspozytorni z Bydgoszczy.

Prowadzone są również usługi w zakresie rehabilitacji leczniczej realizowanej w
zakresie pracowni fizjoterapii oraz poradni rehabilitacyjnej, która obecnie jest
zawieszona, z uwagi na brak lekarza.

Spółka realizuje zakresy ambulatoryjnych świadczeń specjalistycznych, takich jak:
- poradnia okulistyczna,
- poradnia medycyny sportowej,
- poradnia reumatologiczna,
- poradnia otolaryngologiczna,
- poradnia ginekologiczno-położnicza w Sępólnie Krajeńskim.

Po zmianach do tego zakresu doszły także wyodrębnione w szpitalnym systemie:
- poradnia neurologiczna,
- poradnia kardiologiczna,
- poradnia urazowo-ortopedyczna.

Kolejnym zakresem świadczenia usług przez szpital jest również opieka
psychiatryczna i leczenie uzależnień. Realizowana jest ona w Poradni Zdrowia
Psychicznego w Więcborku, jak również w Sępólnie Krajeńskim. W zakresie tych
poradni jest usługa psychologa.

Realizowany jest jeszcze zakres transportu sanitarnego dla wybranych POZ. Usługę
tą świadczy firma zewnętrzna, która zosta?ła wyłoniona w przetargu i na dzień
dzisiejszy jest to firma Therapeutica.

Usługi realizowane są zgodnie z podpisaną umową z Narodowym Funduszem
Zdrowia, zgodnie z wytycznymi Ministerstwa Zdrowia oraz wszystkimi innymi aktami
prawnymi, które obligują szpital do realizacji wskazanych zakresów.

Następnie Pani Prezes poinformowała, że liczby będą szeroko przedstawiane i
omawiane na sesji powiatowej, w związku z tym zwróciła się z prośbą o zadawanie
pytań, na które udzieli odpowiedzi.

Przewodniczący RM otworzył dyskusje.
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Głos zabrał Pan Waldemar Stupałkowski Burmistrz Sępólna Krajeńskiego, który
zapytał o szczepienia przeciw Covid. Wskazal, że szczepić się można w dowolnym
punkcie i szpital powiatowy, też dokonuje pewnie szczepień, dlatego chciałby uzyskać
informacje ile w ogóle osób z terenu powiatu juź na dzisiaj jest zaszczepionych oraz
ile otrzymuje się szczepionek dziennie lub tygodniowe, które szpital jest w stanie
wykorzystać i zaszczepić naszych mieszkańców. Podkreślił, że nie chce dokładnych
informacji, ale rząd wielkości, bo warto uzmysłowić sobie na jakim etapie jesteśmy,
poniewa?ź marny 42 tys. mieszkańców w powiecie, a w naszej gminie ponad 15 tys.

Pani Ma?ria Kiełbasińska wyjaśniła, źe jeżeli chodzi o szczepienia przeciw Covid, to
szpital został powołany jako szpital węzłowy do realizacji szczepień, gdzie są ściśle
określone kryteria kogo moźna zaszczepić. Wskazała, że w zakres szczepień w ich
szpitalu, wchodzą pracownicy sektora słuźby zdrowia, tylko i wyłącznie. Szpital
otrzymał wytyczne, które ściśle określają osoby, które mogą być u nich zaszczepione
i na dzień wczorajszy było zaszczepionych około 465 osób z tych zakresów. Dodała,
że w zakres ten wchodzi szpital węzłowy, czyli pracownicy tego szpitala powiatowego
i był to rząd wielkości około 153 osób, czyli około 50',/o ogółu zatrudnionych
pracowników szpitala. Nadmieniła, że są osoby, które przechorowały i nie mogą być
zaszczepione, czy też z innych powodów nie przechodzą kwalifikacji lekarskiej i będą
zaszczepione w innym terminie.

Ponadto Pani Kiełbasińska, stwierdziła, że szpital nie jest powołany do szczepień
populacyjnych i szczegółowo mogą się wypowiedzieć podmioty, które na naszym
terenie realizują te szczepienia. Dodal, że ze swojej wiedzy wie, źe realizują to
podmioty podstawowej opieki zdrowotnej oraz jeden specjalistyczny w Więcborku,
który nie prowadzi podstawowej opieki zdrowotnej, a zgłosił się do realizacji tych
szczepień.

Nadmieniła, że szpital ma również powołanego koordynatora, który organizuje,
wpisuje, zarnawia dawki. Dodała, że ile dawek szpital otrzymuje, tyle szczepień jest
realizowanych. Żadna dawka się nie zmarnowała oraz źadna dawka nie poszła na
realizację osób do zaszczepienia z innej grupy niż grupa wskazana, populacyjna z
grupy zerowe5. Szpital szczepi wszystkie podmioty medyczne np. dps, mops, personel
aptek, sanepidu.

Głos zabrał Przewodniczący Rady Miejskiej, który zapytał jak praktycznie przebiega
proces szczepienia w szpitalu.

Pani Maria Kiełbasińska Prezes Zarządu wyjaśniła, że jeżeli chodzi o funkcjonalność
praktyczną szczepienia, to odbywa się zgodnie z wytycznymi, które są bardzo szeroko
opisane przez Ministerstwo Zdrowia. Wskazala, źe osoba koordynująca szczepienie
realizuje listę osób, które są wskazane na dany termin do zaszczepienia. Następnie
zamawiane są tygodniowe dawki szczepionek i dokonywane są szczepienia. Przed
szczepieniem osoba zgłaszająca się musi wypełnić a?nkietę, która jest odgórnie
przygotowana przez Ministerstwo Zdrowia, po wypełnieniu tej ankiety osoba zgłasza
się do lekarza, który dokonuje kwalifikacji na szczepienie. Na podstawie ankiety oraz
badania lekarskiego ogólnego, pacjent przechodzi do punktu szczepień i tam
pielęgniarka dokonuje szczepienia. Po zaszczepieniu osoba czeka 15-20 minut, jest
to czas bezpiecznej obserwacji, czy nie nastąpiła wczesna reakcja na szczepionkę.
Następnie pacjent dostaje kartkę z informacją o drugim terminie szczepienia, jest to
okres około 21 dni i po 21 dniach zgłasza się na drugie szczepienie zgodnie z
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terminem, jeżeli nie ma przesunięć np. nie są dostarczone szczepionki lub inne
przypadki.

Głos zabrała radna RM Lucyna Pająk, która zapytała ile osób procentowo z .grupy
zero, zgłosiło chęć zaszczepienia.

Pani Prezes stwierdziła, że ta informacja nie jest pod nadzorem szpitala. Na początku
była pod nadzorem szpitala i dokonywane były przez szpital zgłoszenia, lecz w tej
chwili osoby zgłaszają się indywidualnie. Termin ten upłynął 14 stycznia i w tej chwili
zostały wyznaczone ju?ż tylko miejsca i szpitale dla medyków do doszczepienia.
Natomiast jeżeli chodzi o zgłoszenia to szpital dostaje listy z Narodowego Funduszu
Zdrowia. Ostatnia lista opiewała na około 200 osób. Po otrzymaniu listy szpital
zaczyna organizować szczepionkę i szczepienia.

Głos zabrala Wiceprzewodnicząca RM Anna Miczko, która zapytała, czy pacjent który
wychodzi ze szpitala podlega badaniom na Covid, ponieważ jak przychodzi do szpitala
jest badany w tym kierunku. Dodała, że dowiedziała się, że pacjent leżał w Więcborku
w szpitalu kilka dni i tarn się zaraził na Covid.

Pani Prezes Zarządu NOVUM-MED wyjaśniła, że nie ma obowiązku badania przed,
ani po, ale dla wspólnego bezpieczeństwa robione są badania antygenowe.
Nadmieniła, że w momencie kiedy testy pojawiły się na polskim rynku, to szpital
dokonał zakupu testów i od miesiąca października testy zostały wprowadzone do
podstawowej funkcjonalności szpitala. Stwierdziła, że trudno jest powiedzieć, czy
pacjent zaraził się w szpitalu, czy gdzie indziej, bo to, że pacjent jest zbadany V dniu
wejścia do szpitala nie znaczy, że na drugi dzień nie jest osobą zakażoną. Jeżeli
pacjent przebywający w szpitalu zgłasza objawy lub dolegliwości, to są
przeprowadzane testy i wprowadzane są procedury zgodnie z w?ytycznymi.
Bezpieczeństwo związane ze środkami ochrony jest zachowane, ponieważ szpital
dysponuje środkarni ochrony osobistej dla personelu. Pani Kiełbasińska podkreśliła,
że jeżeli wspólnie będziemy dą0ć do bezpieczeństwa to, to bezpieczeństwo w pewnym
momencie osiągniemy, przy zachowaniu dystansu i mając już szczepionki.

Na zakończenie Pani Prezes Kiełbasińska poinformowała, że szpital otworzył się na
porody rodzinne i osoba towa?rzysząca do porodu rodzinnego może uczestniczyć do 2
godzin w porodzie zgodnie z regularninem. Ponadto wskazała, że decyzją Ministra
Zdrowia został zliłcwidowany ,,oddział covidowy" znajdujący się w szpitalu. Oddział
był przygotowany w swojej strukturze w miejscu oddziału pediatrycznego, natomiast
ze względu na brak personelu oddział nie został otwarty i nie zaczął funkcjonować. W
dniu dzisiejszym oddział pediatryczny funkcjonuje w swojej pierwotnej lokalizacji.

Nikt więcej nie zabrał głosu, wobec tego Przewodniczący RM podziękował Pani Prezes,
że w nadmiarze obowiązków wzięła udział w dzisiejszej sesji i udzieliła bardzo
ważnych informacji. Następnie zarnknął dyskusję i przeszedł do kolejnego
podpunktu.

c) Centrum Medyczne SPAMED

Przewodniczący RM poinformował,
zawiadomieniem o sesji.

ze informację radni otrzymali WraZ Z

Informacja stanowi załącznik nr 9 do protokołu.
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Pan Sławomir Kuczyński Dyrektor Placówki Medycznej przedstawił informację w
zakresie działalności Centrum Medycznego SPAMED. Odniósł się do informacji
dotyczącej ilości miesięcznych porad udzielonych przez lekarzy rodzinnych. W wyniku
pandemii w pierwszych miesiącach roku porady zostały znacznie ogra?niczone. Do
większej ilości udzielonych porad powrót nastąpił w miesiącach jesiennych. Wielu
lekarzy rodzinnych uwa?;ża, źe praca zdalna (telewizyta) dla lekarza jest bardziej
ucią?żliwa, niż praca w bezpośrednim kontakcie z pacjentem, dlatego lekarze czekają
na koniec pandemii.
Placówka pracuje zgodnie z umową z NFZ i świadczy usługi w zakresie lekarza
rodzinnego, ale także w rarnach poradni specjalistycznych takich jak:
- poradnia medycyny sportowej,
- poradnia leczenia bólu,
- poradnia ginekologiczno- położnicza,
- poradnia zdrowia psychicznego,
- poradnia dermatologiczna,
- poradnia otolaryngologiczna,
- poradnia okulistyczna,
- poradnia ortopedyczna i traumatologii narządu ruchu.
Pan Kuczyński przedstawił krótką informację na temat działalności poradni
ortopedycznej, którą sam prowadzi. Poradnia zajmowała się pacjenta?rni od
noworodka, a?:= do pacjenta wieku póżno starczego. Poradnia ortopedyczna w
Spamedzie działała cały czas, przy zachowaniu wszystkich wytycznych i obostrzeń
zalecanych przez NFZ i Ministerstwo. W związku z realizowaniem bardzo dużej ilości
wizyt pierwszorazowych Pan Kuczyński otrzymal informacje z NFZ, ze może liczyć na
finansowanie tych porad, ponieważ wiele przychodni zamknęło swoją działalność.
Obecnie wizyta pacjenta pierwszorazowego, tzw. stabilnego może się odbyć w maju
lub czerwcu, zgodnie z przydzielonym limitem przez NFZ. Pacjenci po złamaniach
bądź urazach są przyjmowani w miarę moźliwości jak najwcześniej.
Następnie Pan Kuczyński zwrócił uwagę na działalność poradni położniczo-
ginekologicznej. Ilość przyjętych pacjentów w tej poradni w kolejnych latach wzrasta,
z uwagi na bardzo dobrą pracę dwóch lekarzy oraz pielęgniarki środowiskowej. W
zeszłym roku do tej poradni zakupiono USG. Poradnia posiada także sprzęt do KTG.

Dyrektor Placówki poinformował, że wszystkie poradnie funkcjonowały przez cały
okres pandemii, nieznaczne opóźnienia w niektórych poradniach wynikały z choroby
personelu. Nadmienił, że w poradni zdrowia psychicznego pracuje 2 psychiatrów i4
psychologów, gdzie każdy z pacjentów może sobie wybrać, czy potrzebuje porady
psychiatry, czy też psychologa.

Pan Kuczyński wskazał, że wywołana pandemia zmusiła do szybkiego uruchomienia
swoich pieniędzy do zapewnienia bezpieczeństwa zarówno personelu jak i pacjentów.
Zakupiono w tym celu ozonator powietrza, matę bakteriobójczą, środki ochrony
osobistej. W drugiej połowie roku NFZ uznał za konieczne dofinansowanie przychodni
pewnymi kwotarni na tego typu zakupy. Przychodnia Spamed z własnych środków
wydała na ten cel prawie 30 tys. zł. Dodal, że w roku poprzednim na doposa?żenie
gabinetu rehabilitacji z pieniędzy własnych zostało wydane a:?, 31 tys. zł. Następnie
Pan Kuczyński stwierdził, że dzięki ostatnim posunięciom rządu w ostatnich latach,
dzięki wprowadzeniu e-recepty, e-skierowań, skierowań zdalnych, wypisywaniu
zwolnień lekarskich uniknęliśmy dużych problemów, które mogłyby zaistnieć,
gdybyśmy bazowali wyłączenie na papierowych skierowaniach. Od wielu miesięcy
jest moźliwość wypisywania recepty pacjentom zdalnie, po czym recepty te mogą być
realizowane w dowolnych aptekach, przez dowolny okres czasu, jeźeli tak uzna lekarz.
Ponadto poinformował, źe w roku poprzednim przychodnia wydała około 25 tys. zł na
urządzenia elektroniczne, czyli na drukarki, nowe monitory. Koszty wyposażenia
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przychodni w sprzęt elektroniczny, rehabilitacyjny jak i nowy sprzęt medyczny
zamknęły się kwotą ponad 160 tys. zł. Dodał, że przychodnia funkcjonuje na
rozrachunku własnym i nie może liczyć na żadne środki społeczne, ani nie może liczyć
na żadne ekstra dofinansowania z państwa, rządu, czy od gminy.
Pan Sławomir Kuczyński Dyrektor placówki medycznej podziękowa?ł pacjentom oraz
osobom prywatnym, którzy na początku pandemii przynosili do przychodni szyte w
domach, czy zakładach pracy maseczki, aby pomóc w tych trudnych czasach.

Następnie Pan Kuczyński odniósł się do tematu szczepienia przeciw Covid. Wskazał,
że od ostatniego poniedziałku przychodnia Spemed zaczęła realizować szczepienia,
ponieważ dopiero w poniedziałek dostali pierwszą partię szczepionek. Otrzymali 30
porcji szczepionki, czyli na 30 osób na cały tydzień. Wskazał, że jeżeli szczepionka
przyjeżdża do przychodni, to dzień wcześniej zostaje wyjęta z zamrażarki i od
momentu wyjęcia z zamrażarki do momentu dezaktywacji szczepionki upływa około
5 dni. Dodał, że jeżeli w poniedziałek szczepionka została dostarczona to przychodnia
musi ją wykorzystać do czwartku do popołudnia, dlatego zdarza się że pacjenci muszą
być przepisa?ni na inny termin. Ponadto w dniu szczepienia pacjent wypełnia ankietę
i może się zdarzyć, że pacjent nie kwalifikuje do szczepienia w danym momenci6, więc
również trzeba pilnie pacjentów z innych dni informować o konieczności
wcześniejszego zgłoszenia. Poinformował, że przez cały miesiąc marzec będą
szczepieni pacjenci wyłącznie 80+, ponieważ jest tylu pacjentów w tym wieku.
Nadmienił, że szczepienie to pokazuje swyraźnie, jaki ciężar spoczywa na ich
przychodni, gdzie zajmują się pacjentami w wieku starszym i bardzo podeszłym.
Doda?ł, ze dla tych pacjentów przychodnia asygnuje zupełnie inne kwoty na badania
i na leczenie, niż inne poradnie, które mają zupełnie inny przedział wiekowy
pacjentÓw.

Przewodniczący RM podziękował za przedstawioną informację i zaprosił do dyskusji.

Głos zabrał Pan Waldemar Stupalkowski Burmistrz Sępólna Krajeńskiego, który
zapytał ile osób 5uz zostało zaszczepionych w POZ Sparned i jak wyglądają przydziały
szczepionek na dzień, tygodniowo, bądź miesięcznie oraz ile tych szczepień jest
wykonywanych.

Pan Kuczyński wskazał, że w tym tygodniu wykorzystają całą partię szczepionki,
którą otrzymali i będzie tych szczepień 30 w ciągu tygodnia. Dodał, że Spamed
szczepi od poniedziałku i ma nadzieję, że nie będzie żadnych strat. Jest to pierwsza
partia szczepionki, którą przychodni przyznano. Co tydzień w poniedziałek będzie
przy5eM;rała kolejna partia, czyli 30 kolejnych porcji, na zaszczepienie kolejn3;ch 30
pacjentów. Nadmienił, że dopiero w poniedziałek będzie mógł powiedzieć, czy
wszystkie szczepionki zostały wykorzystane oraz czy dotarli wszyscy zapisani pacjenci
i zgodnie z kwestionariuszem mogli być zaszczepieni.

Ponownie głos zabrał Burmistrz Sępólna Krajeńskiego, który zapytal czy personel
Spamedu jest już zaszczepiony.

Pan Sławomir Kuczyński wyjaśnił, że personel w Sparnedzie jest zaszczepiony
częściowo, poniewa?ż 1/3 personelu chorowała bezpośrednio, więc posiada
przeciwciała i nie wymaga teraz szczepienia. Szczepionka ma wywołać przeciwciała i
jeżeli po przebyciu choroby te osoby zrobiły badania i z tego badania wynika, że mają
przeciwciała to nie muszą się na razie szczepić. Osoby te powinny wykonać badanie
ponownie po 2, 3 miesiącach i jeżeli poziom przeciwciał znacząco spadnie to osoby te
będą wymagały 5uż szczepienia.
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Głos zabrał radny RM Janusz Tomas, który zapytał dlaczego trudno jest dodzwonić
się do przychodni w godzinach dopołudniowych i czy Pan Kuczyński widzi jakieś
rozwiązanie tego problemu. Ponadto zapytał, czy jeśli poprawiłaby się sytuacja z
dostawą szczepionek, to na ile Sparned jest przygotowany, aby szczepić więcej ludzi
tygodniowo i czy bierze się pod uwagę szczepienie w sobotę i niedzielę, jeźeli będzie
większa dostępność do szczepionek.
Następnie radny RM Janusz Tomas odniósł się do przedstawionej informacji w
zakresie problemów w poradni ortopedycznej. Zapytał, czy Pan Kuczyński widzi
jakieś rozwiązanie, aby zmniejszenie kolejki w najbliższym czasie było możliwe, bo
oczekiwanie w kolejce na poradę przez 3-4 miesiące jest to dość długo.

Pan Sławomir Kuczyński wyjaśnił, że kontakt, tak jak z każdą instytucją słuźby
zdro'w'a jest w tej chwili coraz trudniejszy i aby wyjść naprzeciw tym problemom,
zatrudnił z Powiatowego Urzędu Pracy dwie osoby, które pracują wyłącznie w
rejestracji. Dodatkowo telefony odbierają jedna lub dwie pielęgniarki, które w danym
czasie nie mają żadnej pracy merytorycznej. Pacjenci dzwonią najczęściej w godzinach
porannych i przedpołudniowych. W ostatnich tygodniach niektórzy lekarze rodzinni
kończą pracę o 22:00, zamiast o 18:00, bo muszą wypisać wszystkie skierowania
elektronicznie i recepty. Zapotrzebowanie na recepty można składać do skrzynki
znajdującej się przed przychodnią, zAo0c w rejestracji lub zadzwonić. Recept jest tak
dużo, źe są one przygotowywane przez caly zespół. Z uwagi na trudności z
dodzwonieniem się do przychodni, trwają prace związane z tym, że pacjent, który
będzie dzwonił zostanie poinformowany, o tyrn który jest w kolejce. Pan Kuczyński
stwierdził, że przychodnia przyjmuje bardzo dużo pacjentów w podeszłym wieku, i
rozmowa z nimi przez telefon trwa zawsze o wiele dłuźej, niż z pacjentem w młodym
wieku. Dodał, że dwie lub t?rzy osoby w rejestracji to jest i tak dużo w porównaniu z
innymi przychodniarni.

Następnie Pan Kuczyński odniósł się do kwestii poradni ortopedycznej. Wskazał, że
jeżeli pacjent jest mocno bólowy i potrzebuje pilnej konsultacji, to jest o tym osobiście
informowany przez personel, który widzi konieczność szybszej wizyty. Taka
konsultacja się odbywa już po deklarowanym przez lekarza czasie pracy. Wskazał, że
do poradni przy5eMza'3ą pacjenci z innych poradni m.in. z Bydgoszczy, Chojnic,
Nakła, Piły. W poradni można uzyskać nie tylko samą poradę medyczną, ale
jednocześnie w trakcie jednej wizyty moźna uzyskać poradę USG, zrobić zdjęcie
rentgenowskie, co nie jest spotykane w innych poradniach, stąd też ta długa kolejka.

Ponadto Pan Sławomir Kuczyński odpowiedzial na zapytanie dotyczące szczepień.
Wskazał, że rząd zdecydował, iż przychodnie otrzymują dawkę 30 szczepionek, jeżeli
rząd zdecyduje że będzie to 60 szczepionek, to przychodnia będzie starała się do tych
60 dawek przystosować. Wyjaśnił, że do szczepienia potrzebna jest nie tylko
pielęgniarka, ale takźe lekarz. Dodał, że jeżeli szczepimy podwójnie, to w tej chwili
mamy 30 pacjentów na tydzień, a jeżeli cała pula zostanie zaszczepiona, to pacjenci
będą wymagali drugiej dawki, więc albo to będzie 30 drugi raz szczepionych, albo 60,
z których 30 będzie pierwszy raz zaszczepionych, a następnych 30 drugich raz
szczepionych drugą dawką i będzie to wymagało podwójnej pracy lekarza rodzinnego.
Stwierdził, że dostępność lekarza przez pacjentów, którzy będą tego wymagali, będzie
ograniczona, ponieważ lekarz będzie musiał szczepić. Na razie nie ma wymogu
szczepienia w sobotę i niedzielę, ale jeżeli będzie taka sugestia ministerstwa i rządu
to trzeba będzie się z tym problemem zmierzyć, pod wa?runkiem, że personel który ma
też jakieś swoje ograniczenia będzie mógł to wykonać.
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Przewodniczący RM podziękowa?ł za przedstawioną informację i udział w zdalnej sesji.
W związku z brakiem dalszych pytań zamknął dyskusję i przeszedł do kolejnego
podpunktu.

d) NZOZ DOKTÓR Spółka z o.o.

Przewodniczący RM poinformował, że informację radni otrzymali WraZ Z

zawiadomieniem o sesji. Wskazał, że w sesji zdalnie uczestniczy Pani Teresa
Ruthendorf-Przewoska Kierownik NZOZ Doktór Sp. z o.o. oraz Pani Elżbieta
Urba?ńska Prezes Zarządu.

Głos zabrała Pani Teresa Ruthendorf-Przewoska Kierownik NZOZ Doktór Sp. z o.o.,
która wskazala, ze radni zapoznali się z treścią przesłanej informacji dotyczącej pracy
przychodni, w związku z tym zaproponowa?ła przejść do dyskusji, pytań i problemów,
na które od razu udzieli odpowiedzi.

Informacja stanowił załącznik nr 10 do protokołu.

Przewodniczący RM zaprosił do dyskusji nad informacją.

Przewodniczący RM, zapytał jak w przychodni Doktór przebiega organizacja
szczepień.

Pani Teresa Ruthendorf-Przewoska wskazała, że dużo pracowników przechorowało
zakażenie Covid, ale mimo to zostali zaszczepieni, bo cztery tygodnie po
przechorowaniu pacjent może się j'u;r, szczepić. 99',/o załogi przychodni jest
zaszczepiona i to już podwójnie. Ponadto wskazała, że przychodnia otrzymała dużo
szczepionek, w związku z tym w ubiegłym tygodniu zaszczepionych zostało 90 osób i
teraz zaczną się szczepienia, zgodne z ilościarni szczepionek, które przychodnia
otrzymuje, czyli 30 na tydzień. Szczepienia odbywają się w ciągu 3 dni, tak żeby
żadna dawka szczepionki się nie zmarnowala. We fiolce jest 6 dawek. Za 3 tygodnie
podawana będzie druga dawka szczepionek i wtedy zaszczepionych będzie 60
pacjentów na tydzień. Pani Teresa Ruthendorf-Przewoska wyjaśniła, że te 90
szczepionek, które przychodnia Doktór zdobyła wynika z tego, iż poradnia zajmuje się
pacjentarni w DPS w Szynwaldzie. Na tych pacjentów przychodnia otrzymała 90
dawek, a ponieważ w Szynwałdzie nie ma tylu podopiecznych to zostały
zorganizowane szczepienia dla pacjentów przychodni. Chętni do szczepień zapisywali
się już na początku stycznia, i wtedy przychodnia przygotowała swoje listy ułożone
rocznikami, czyli 80+,70+,60+. W momencie kiedy przychodnia dostała taką ilość
szczepionek to natychmiast zostali powiadomieni pacjenci 90+ i 80+ i zostali
zaszczepieni.

Przewodniczący RM ponownie zaprosił do dyskusji.

Głos ponownie zabrała Pani Teresa Ruthendorf-Przewoska, która stwierdziła, że
równsez pojawiają się skargi na dodzwonienie się. Do dyspozycji pacjentów są trzy
telefony, na stałe w rejestracji przebywają dwie osoby, plus dwie osoby dochodzące i
nie sposób jest odebrać wszystkich telefonów. Poinformowała, że przychodnia jest w
trakcie zakupu centralki, która będzie wyznaczała kolejność pacjenta oczekującego
na połączenie. Dodała, że często jest to wina pacjentów, ponieważ pacjenci strasznie
długo opowiadają o swoich dolegliwościach już na etapie rejestracji. Dodatkowo
została zarnontowana skrzynka przed wejściem do przychodni, do której można
wrzucać kartki z nazwą leków, które są potrzebne do kontynuowania leczenia. ?
Dodała, że przychodnia jest otwarta, nie są zarnknięte drzwi, więc pracują normalnie.
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Nikt więcej nie zabrał głosu, więc Przewodniczący RM podziękował za udział w zdalnej
sesji i za przekazanie informacji.

Następnie zarnknął dyskusję i przeszedł do kolejnego podpunktu.

e) Zespół Diagnostyczno- Leczniczy Bonus- Plus

Przewodniczący RM poinformował, że informacja nie wpłynęła oraz Zespół
Diagnostyczno- Leczniczy Bonus-Plus nie skorzystał z zaproszenia uczestniczenia w
sesji w trybie zdalnym. Wskazał, że jeżeli radni mają pytania to mogą zadać i zostaną
one przekazane pisemnie, celem udzielenia odpowiedzi.

Głos zabrał Burmistrz Sępólna Krajeńskie, który stwierdził, że jest to jeden z kilku
podmiotów, który działa na terenie naszej Gminy i aby mieć pełen obraz jak jest
zaszczepiana nasza populacja powinno zostać wystosowane zapytanie dotyczące tego
ile osób zostało już zaszczepionych. Wskazal że pewnie jest to podobna ilość
szczepionek po 30, ale formalnie naleźy wystąpić z zapytaniem, aby mieć pogląd jak
na terenie Gminy Sępólno Krajeńskie szczepienia przebiegają.

Nikt więcej nie zabrał głosu, więc Przewodniczący RM zarnknął dyskusję przeszedł do
kolejnego podpunktu.

f) NZOZ ,,JANTAR? Ośrodek Terapii Uzależnień i
Współuzależnienia

Przewodniczący RM poinformował, że informację radni otrzymali w materiałach
sesyjnych

Informacja stanowi załącznik nr 11 do protokołu.

Pan Tomasz Wachowiak Kierownik NZOZ Jantar, który uczestniczył w sesji zdalnie
przedstawił informację. Wskazał, że sytuacja zeszłoroczna przez pandemię była
zdecydowanie inna i w niektórych okresach trzeba było zawieszać zajęcia grupowe.
Odbywało się dużo ,,telesesji", na co pozwalał kontrakt z NFZ. Obecnie spotkania
odbywają się w sposób tradycyjny w większej sali niż zwykle z zachowaniem
odległości. W Ośrodku pracuje 5 psychoterapeutów, w tym 1 psycholog, 1 lekarz
psychiatra i 1 pracownik administracyjny. Dodał, że kadra się rozwi5a poprzez
uczestnictwo w różnego rodzaju szkoleniach. Obecnie ukończył studia podyplomowe
o kierunku zarządzanie w ochronie zdrowia na WSG.
Wskazał, że od 8 lutego br. w Człuchowie będzie otwarty Ośrodek Środowiskowej
Opieki Psychologicznej i Psychoterapeutycznej dla Dzieci i Młodzieży, z którego będą
mogł'yo korzystać dzieci i młodzież z Gminy Sępólno Krajeńskie. Najbliższy taki
Ośrodek w naszym województwie mieści się w Świeciu.

Przewodniczący RM zaprosił do dyskusji nad przedstawioną informacją.

Nikt nie zabrał głosu, więc Przewodniczący RM zarnknął dyskusję i przeszedł do
kolejnego podpunktu.

g) Ośrodek Terapii Uzależnień Forest

Przewodniczący RM poinformował, że informację radni otrzymali w materiałach
sesyjnych.
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Informacja stanowi załącznik nr 12 do protokołu.

Pan Tomasz Wachowiak Certyfikowany Specjalista Psychoterapii Uzależnień, który
uczestniczył w sesji zdalnie przedstawił ogólną informację dotyczącą działalności
(środka Terapii Uzależnień Forest. Wskazał, że Ośrodek rozpoczął działalność 1
marca 2020 r. z 3 pacjentarni, a obecnie jest 15-20 osób. Do Ośrodka przy5ezdza5ą
ludzie przede wszystkim trzeźwieć, a nie rozrabiać. Jeżeli zdarzy się, że pacjent
przyjedzie w złym stanie, nie do końca trzeżwy, to kierowany jest na oddział
psychiatryczny do Człuchowa, a:r dojdzie do siebie. Do Ośrodka przy5eż«:Pza wyłącznie
na formę terapii tj. rozmowa, malowanie obrazów, latem rzeźbienie w piasku.
Stw'erdził, że jest to jeden z lepszych Ośrodków w Polsce, którym można się chwalić.
Nie ma żadnego zagrożenia i niepokoje, które się pojawiały, które podsycała prasa
zosta§ ugaszone. Dodał, że nie jest to Ośrodek dla trudnej młodzieży, ponieważ
średnia wieku wynosi około 40 lat, są i60 latkowie i były tylko dwa przypadki osób
17 letnich. Były osoby duchowne i dużo osób z zagranicy. Ośrodek zatrudnia 8
psychoterapeutów i mniej więcej tyle sarno obsługi hotelowej. Stwierdził, że obawy
radnych zostały chyba ugaszone i chciałby prowadzić Ośrodek za przyzwoleniem
radnych, składając informację tak jak w przypadku ,,Jantara" oraz odpowiadając na
wszelkie zapytania. W Ośrodku prowadzona jest opieka stacjonarna, gdzie pobyt trwa
28 dni, a najdłuższy 56 dni. W związku z panującą pandemią zwraca się szcze6gólną
uwagę na zachowanie bezpieczeństwa, przeprowadzany jest wywiad oraz robione są
testy Rapid Test Device. Dwa razy Ośrodek skorzystał z usług medycznych.
Na zakończenie Pan Wachowiak jeszcze raz podkreślił, że terapia (środka to przede
wszystkim spokojna rozmowa z ludźmi, którzy chcą trzezwieć, którzy nie chcą pić,
jest to miejsce calkowicie pozbawione alkoholu i innych środków abstynencji. Dwa
razy zdarzyky się przypadki złamania abstynencji i zgodnie z regularninem pacjent
został usunięty z Ośrodka.

Przewodniczący RM zaprosił do dyskusji nad przedstawioną informacją.

Głos zabrała wiceprzewodnicząca RM Anna Miczko, która pogratulowała Panu
Wachowiakowi podwyższenia kwalifikacji. Następnie zapytała, czy po ustaniu
pandemii COVID jest w planach otworzenie restauracji dla społeczności sępoleńskiej
i dla gości.

Pan Tomasz Wachowiak stwierdził, że jest to pytanie do ,,Kapostu", ponieważ nie jest
właścicielem budynku, lecz tylko wynajmuje częsć. Duża część obiektu pozostaje
niewykorzystana. Wyjaśnił, ze nie moze być połączenia restauracji, gdzie podaje się
alkohol, a z drugiej strony ma się pacjentów, którzy mają od tego alkoholu stronić,
dlatego powinno to być odgrodzone. Wskazal, że jest w stałym kontakcie z zarządem
i może taką sugestię zaproponować, jeżeli jest taka potrzeba, lecz będzie to
restauracja bezalkoholowa.

Ponownie głos zabrała wiceprzewodnicząca RM Anna Miczko, która wskazała, ze w
lipcu otrzymała do wiadomości pismo od Wojewody, z którego wynika, że Pan
Wachowiak nie posiadał wpisu w rejestrze podmiotów wykonujących taką
działalność. Zapytała, czy taki wpis został dokonany.

Pan Tomasz Wachowiak stwierdził, że nie musi być dokonany i wszystko zostało
wyjaśnione, gdzie był dwa razy wzywany na policję. Poinformowal, że jeżeli chciałby
korzystać z pomocy NFZ, tak jak ma to miejsce w przypadku NZOZ ,,Jantar", który
jest tylko jednostką wspomaganą z tych finansów, to trzeba wtedy występować jako
podmiot leczniczy. Wskazał, że nie podpiera się żadnymi dotacjami z zewnątrz, bo jest
to Ośrodek typowo komercyjny i ten wpis nie obowiązuje, tak jak nie obowiązuje
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żadnego gabinetu psychoterapeutycznego. Wyjaśnił, że Ośrodek prowadzony na
Borowikowej, który jest właścicielem Ośrodka Forest od początku istnienia, nie
posiada takiego wpisu.

Wiceprzewodnicząca RM Anna Miczko podziękowała i ,?czyła powodzenia.

Nikt więcej nie zabrał głosu, w związku z tym Przewodniczący RM podziękował Panu
Wachowiakowi za dotrzymanie słowa o udzieleniu szerokiej informacji o Ośrodku
Forest, jeżeli zostanie poproszony.

Pan Tomasz Wachowiak stwierdził, że w zeszłym roku był zaskoczony i moźe za
nerwowo zareagował na sesji, bo nie było tego w porządku obrad, a do otwarcia było
dwa miesiące. Tegoroczne zaproszenie na sesję i przedstawienie działalność zostało
odczytano jako akceptacja, że Ośrodek istnieje i chętnie informacje zostały
przekazane.

Przewodniczący RM zamknął dyskusję przeszedł do kolejnego podpunktu.

h) Pielęgniarski Ośrodek Medycyny Środowiskowo- Rodzinnej ,,Vita"
Skórczewska i Partnerzy - Pie?ę7nia'rki

Przewodniczący RM poinformował, źe informację radni otrzymali w materiałach
sesyjnych. Wskazał, że Pani Zdzisława Skórczewska Prezes Ośrodka nie mogła
uczestniczyyć w sesji w trybie zdalnym, w związku z tym informacja będzie stanowiła
załącznik nr 13 do protokołu. Dodał, że jeżeli radni mają pytania to mogą zadać i
zostaną one przekazane pisemnie, celem udzielenia odpowiedzi.

Nikt nie zabrał głosu, więc Przewodniczący RM zarnknął podpunkt, po czym przeszedł
do kolejnego.

i)Stacja Opieki Długoterminowej ,,Caritas"

Przewodniczący RM poinformował, że informację radni otrzymali w materiałach
sesyjnych. Została ona przygotowana przez Panią Koordynator Zdzisławę
Skórczewską, która nie mogła uczestniczyć w sesji. W związku z tym informacja
będzie stanowiła załącznik nr 14 do protokołu. Dodał, że jeżeli radni mają pytania
to mogą zadać i zostaną one przekazane pisemnie, celem udzielenia odpowiedzi.

Nikt nie zabrał głosu, więc Przewodniczący RM zarnknął podpunkt, po czym przeszedł
do kolejnego.

j) Gabinet Rehabilitacji i Terapii Manualnej

Przewodniczący RM poinformował, źe informację radni otrzymali w materiałach
sesyjnych. Wskazai że Pani Lucyna Suchomska nie mogła wziąć udziału w sesji w
trybie zdalnym, w związku z tym informacja będzie stanowiła załącznik nr 15 do
protokołu. Dodał, że jeżeli radni mają pytania to mogą zadać i zostaną one przekazane
pisemnie, celem udzielenia odpowiedzi.

Nikt nie zabrał głosu, więc Przewodniczący RM zamknął podpunkt, po czym przeszedł
do kolejnego.

k) IZOMED Zakład Rehabilitacji
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Przewodniczący RM poinformował, że informację radni otrz3irmali w materiałach
sesyjnych. Wskazał, że Pani Izabela Sawicka nie mogła wziąć udziału w sesji w trybie
zdalnym, w zwią?zku z tym informacja będzie stanowiła załącznik nr 16 do protokołu.
Dodał, że jeżeli radni mają pytania to mogą zadać i zostaną one przekazane pisemnie,
celem udzielenia odpowiedzi.

Nikt nie zabrał głosu, więc Przewodniczący RM zam knął podpunkt, po czym przeszedł
do kolejnego.

l) Powiatowa Stacja Sanitarno- Epidemiologiczna

Przewodniczący RM poinformowal, że informacja wpłynęła po wysyłce materiałów do
radnych i została ona przesłana radnym pocztą elektroniczną. Wskazał, że Pani
Elżbieta Estkowska Dyrektor Powiatowej Stacji Sanitarno- Epidemiologicznej nie
mogła uczestniczyć w sesji w trybie zdalnym, w związku z tym informacja będzie
stanowiła załącznik nr 17 do protokołu. Dodał, że jeżeli radni mają pytania to mogą
zadać i zostaną one przekazane pisemnie, celem udzielenia odpowiedzi.

Nikt nie zabrał głosu, więc Przewodniczący RM zamknął podpunkt, po czym przeszedł
do kolejnego.

ł) VITALABO- Laboratorium Medyczne Sp. z o.o.

Przewodniczący RM poinformował, że informacja nie wpłynęła. Wskazał, że
VITALABO- Laboratorium Medyczne nie skorzystało z zaproszenia uczestnictwa w
sesji w trybie zdalnym, więc jeżeli radni mają pytania do informacji to mogą zadać i
zostaną one przekazane pisemnie, celem udzielenia odpowiedzi.

Nikt nie zabrał głosu.

Przewodniczący RM podziękował wszystkim za przygotowanie materiałów na sesję
oraz udział w sesji zdalnej. Następnie zamknął punkt i przeszedł do kolejnego punktu
porządku obrad.

Ad. 8 Sprawozdanie z pracy Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim za rok 2020

Przewodniczący RM poinformowal że sprawozdanie z pracy Rady Miejskiej radni
otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi. Następnie złożył wniosek o nieodczytywanie
sprawozdania z pracy Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim za 2020 rok.

W związku ze złożonym wnioskiem Przewodniczący RM zarządził głosowanie oraz
poprosił, aby wyniki głosowania odnotować w protokole sesji.

Radni RM po alfabetycznym wyczytaniu nazwisk przez Przewodniczącego RM
opowiedzieli się, czy są ,,za,," ,przeciw" czy ,,wstrzymują się" od głosu.

Wniosek został przyjęty, poprzez połączenie się zdalne z ka?żdym radnym,
następującymi głosarni:

za-14 radnych, przeciw- O radnych, wstrzymało się- O radnych
W chwili głosowania obecnych było 14 radnych.

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik nr 18 do protokołu.
Następnie Przewodniczący RM zaprosił do dyskusji nad sprawozdaniem z pracy Rady
Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim za rok 2020.
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Nikt nie zabrał głosu, więc Przewodniczący RM zamknął dyskusję nad
sprawozdaniem.

Sprawozdanie z pracy Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim za rok 2020 stanowi
załącznik nr 19 do protokołu.

Ad. 9 Sprawozdania z prac Komisji Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim za
rok 2020

Przewodniczący RM poinformował, że sprawozdania z prac Komisji Rady Miejskiej w
Sępólnie Krajeńskim za rok 2020 radni otrzyrnali wraz z materiałami sesyjnymi.
Następnie zło0ł wniosek o nieodczytywanie sprawozdań z prac Komisji Rady
Miejskiej.

W związku ze złożonym wnioskiem Przewodniczący RM zarządził głosowanie oraz
poprosił, aby wyniki głosowania odnotować w protokole sesji.

Radni RM po alfabetycznym wyczytaniu nazwisk przez Przewodniczącego RM
opowiedzieli się, czy są ,,za", ,,przeciw" czy ,,wstrzymują się" od głosu.

Wniosek został przy5ęty następującymi głosarni, poprzez połączenie się zdalne z
każdym radnym:

za-14 radnych, przeciw- O radnych, wstrzymało się- O radnych
W chwili głosowania obecnych było 14 radnych.

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik nr 20 do protokołu.

Przewodniczący RM poinformował, źe sprawozdania nie będą odczytywane, zostaną
dołączone do protokołu i przy każdym sprawozdaniu odbędzie się dyskusja.

Następnie Przewodniczący RM przeszedł do poszczególnych podpunktów.

a) Komisji Rewizyjnej,

Przewodniczący RM zaprosił do dyslcusji nad sprawozdaniem z prac Komisji
Rewizyjnej.

Z uwagi na brak pytań Przewodniczący RM zamknął dyskusję.

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 21 do protokołu.

b) Komisja Skarg, Wniosków i Petycji,

Przewodniczący RM zaprosił do dys?-cusji nad sprawozdaniem z prac Komisji Skarg,
Wniosków i Petycji.

Z uwagi na brak pytań Przewodniczący RM zamknął dyskusję.

Sprawozdanie stano'w' załącznik nr 22 do protokołu.

c) Komisja Budżetu i Handlu,
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Przewodniczący RM zaprosił do dyskusji nad sprawozdaniem z prac Komisji Budżetu
i Handlu.

Z uwagi na brak pytań Przewodniczący RM zarnknął dyskusję.

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 23 do protokołu.

d) Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia,

Przewodniczący RM zaprosił do dyskusji nad sprawozda?niem z prac Komisji (światy,
Kultury, Sportu i Zdrowia.

Z uwagi na brak pyta?ń Przewodniczący RM zarnknął dyskusję.

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 24 do protokołu.

e) Komisja Gospodarki Komunalnej oraz Porządku Publicznego,

Przewodniczący RM zaprosił do dyskusji nad sprawozdaniem z prac Komisji
Gospodarki Komunalnej oraz Porządku Publicznego.

Z uwagi na brak pytań Przewodniczący RM zamknął dyskusję.

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 25 do protokołu.

o Komisja Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska,

Przewodniczący RM zaprosił do dyskusji nad sprawozdaniem z prac Komisji
Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska.

Z uwagi na brak pytań Przewodniczący RM zarnknął dyskusję.

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 26 do protokołu.

g} Komisja Statutowa i Pomocy Społecznej

Przewodniczący RM zaprosił do dyskusji nad sprawozdaniem z prac Komisji
Statutowej i Pomocy Społecznej.

Z uwagi na brak pytań Przewodniczący RM zarnknął dyskusję.

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 27 do protokołu.

Następnie Przewodniczący RM zarnknął ten punkt porządku obrad i przeszedł do
kolejnego.

Ad. 10. Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na
poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach i placówkach

prowadzonych przez Gminę Sępólno Krajeńskie

Przewodniczący RM poinformował, że sprawozdanie radni otrzymali wraz z
materiałami na sesję.
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Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych
stopniach awansu zawodowego w szkołach i placówkach prowadzonych przez Gminę
Sępólno Krajeńskie stanowi załącznik nr 28 do protokołu.

Pan Zbigniew Marek Tymecki Dyrektor Zakładu Obsługi Oświaty Samorządowej,
który uczestniczył w sesji zdalnie przedstawił krótką informację na temat
sprawozdania. Wskazał, że sprawozdanie to otrzymała również zgodnie z przepisa?rni
prawa Regionalna Izba Obrachunkowa, związki zawodowe oraz dyrektorzy szkół.
Nadmienił, źe z informacji tej wynika, że w Gminie Sępólno Krajeńskie nauczyciele
we wszystkich czterech stopniach awansu zawodowego, czyli sta0ści, kontraktowi,
mia?nowani i dyplomowani w 2020 roku uzyskali wymagane średnie wynagrodzenia,
a nawet je przekraczając. Tym sarnym został spełniony wymóg określony w ustawie
Karta Nauczyciela i nie ma obowiązku wypłaty nauczycielom jednorazowego dodatku
uzupełniającego do końca stycznia tego roku.

Przewodniczący RM zaprosił do dyskusji nad sprawozdaniem.

Wobec tego, że nikt nie zabrał głosu, Przewodniczący RM zamknął dyskusję i
przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad.

Ad. 11. Podjęcie uchwał w sprawie:

a) zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej
Gminy Sępólno Krajeńskie

Przewodniczący RM poinformował, że projekt uchwały radni otrzymali wraz z
zawiadomieniem o sesji.

Pani Anna Buchwald Skarbnik Gminy, która uczestniczyła w sesji zdalnie
przedstawiła projekt uchwały. Wskazała, że zmiana Wieloletniej Prognozy Finansowej
związana jest z przesunięciem wartości niewykorzystanej w 2020 roku dotacji na
2021 rok, dla zadania dotyczącego opracowania dokumentacji projektowej dla
rozbudowy skrzyżowania drogi wojewódzkiej nr 241 Tuchola-Sępólno Krajeńskie-
Rogożno (ulica Kościuszki) z ulicą Odrodzenia i bł. ks. Jerzeg,o Popiełuszki w
miejscowości Sępólno Krajeńskie (porozumienie nr IB.I.T.041.46.2017 z dnia 24
kwietnia 2017 roku) oraz aktualizacją wartości zadania do wartości faktycznego
wykonania pn. Przebudowa ulic Bergera, Bukowa, Matejki w Sępólnie Krajeńskim.
Pani Skarbnik dodała, że aktualizuje się dochody i wydatki do wysokości określonych
w uchwale budż,etowej.

Projekt uchwały został przedstawiony na Komisji Budźetu i Handlu Rady Miejskiej w
Sępólnie Krajeńskim i zaopiniowany pozytywnie.

Przewodniczący RM zapytał, czy są pytania do projektu uchwały.

Wobec tego, że nikt nie zabrał głosu, Przewodniczący RM zarządził głosowanie nad
projektem uchwały.

Radni RM po alfabetycznym wyczytaniu nazwisk przez Przewodniczącego RM
opowiedzieli się, czy są ,,za", ,,przeci'w" czy ,,wstrzymują się" od głosu.

Ponadto poinformował, że nie będzie już tego powtarzał przy k.idej kolejnej uchwale
tylko zacznie od alfabetycznego wywoływania radnych oraz poprosił, aby wyniki
głosowania odnotować w protokole sesji.
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Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy
Sępólno Krajeńskie została przyjęta, poprzez połączenie się zdalnie z każdym radnym,
następującymi głosarni:

14 radnych, przeciw - O radnych, wstrzymało się - O radnych
W chwili głosowania obecnych było 14 radnych.

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik nr 29 do protokołu.

za -

Uchwała Nr XXVIII/254/2021 Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim z dnia
27 stycznia 2021 r. zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy
Finansowej Gminy Sępólno Krajeńskie stanowi załącznik nr 30 do protokołu.

b) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Sępólno
Krajeńskie na 2021 rok

Przewodniczący RM poinformowal, że projekt uchwały radni otrzymali wraz z
zawiadomieniem o sesji.

Pani Anna Buchwald Skarbnik Gminy, która uczestniczyła w sesji zdalnie
przedstawiła projekt uchwały. Poinformowała, że zmiana budżetu związana jest ze
zwiększeniem po stronie dochodów i wydatków o 143 749,53 zł. Zmiany związane są
z zabezpieczeniem środków na dokumentację na budowę ronda, o której była mowa
przy przedstawianiu Wieloletniej Prognozy Finansowej, chodzi o przesunięcie tego
zadania na kolejny rok oraz zabezpieczeniem środków 30 tys. zł na remont drogi
powiatowej, jest to kontynuacja zadania z poprzedniego roku, 15 tys. zł na organizację
publicznego transportu zbiorowego - uruchomienie dodatkowych punktów, 4 100 zł
dotacja dla Powiatu na punkt ,,Drive-thru" oraz 26 568,00 zł na zakończenie
dokumentacji na budowę przedszkola.

Następnie Pani Anna Buchwald Skarbnik Gminy wskazała, że w projekcie, który
radni otrzymali w rozdziale 85215 § 2010 wprowadza się decyzje Wojewody w
wysokości 1285,53 zł z przeznaczeniem na dodatki energetyczne dla
świadczeniobiorców Ośrodka Pomocy Społecznej, ma to odpowiednio swoje
odzwierciedlenie w załączniku wydatków oraz w załączniku dotyczącym zada?ń
zleconych w rozdziale 85215 § 3110 i § 4210. Wprowadza się również na wniosek
Zakładu Obsługi Oświaty Sarnorządowej kontynuację, a w zasadzie rozliczenie
końcowe projektu w wysokości 96 364,00 zł, chodzi o projekt realizowany przez
szkoły podstawowe ,,Kompetencje kluczem do przyszłości". Wprowadza się po stronie
dochodów w rozdziale 80101 § 2707 tą kwotę i odpowiednio po stronie wydatków w
rozdziale 80101 !3 4300 - 96 364,00 zł.

Projekt uchwały został przedstawiony na Komisji Budżetu i Handlu Rady Miejskiej w
Sępólnie Krajeńskim i został zaopiniowany pozytywnie.

Przewodniczący RM zapytał, czy są pytania do projektu uchwały.

Wobec tego, ze nikt nie zabrał głosu, Przewodniczący RM zarządził głosowanie nad
projektem uchwały oraz poprosił, aby wyniki głosowania odnotować w protokole sesji.

Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Sępólno
Krajeńskie na 2021 rok została przyjęta, poprzez połączenie się zdalnie z każdym
radnym, następującymi głosarni:

za - 14 radnych, przeciw - O radnych, wstrzymało się - O radnych
W chwili głosowania obecnych było 14 radnych.
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Wykaz głosowa?nia imiennego stanowi załącznik nr 31 do protokołu.

Uchwała Nr XXVIII/255/2021 Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim z dnia
27 stycznia 2021 r. zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy
Sępólno Krajeńskie na 2021 rok stanowi załącznik nr 32 do protokołu.

c) udzielenia dotacji dla Powiatu Sępoleńskiego

Przewodniczący RM poinformowal że projekt uchwały radni otrzymali wraz z
zawiadomieniem o sesji.

Pani Anna Buchwald Skarbnik Gminy, która uczestniczyła w sesji zdalnie
przedstawiła projekt uchwały. Wskazała, że uchwała dotyczy udzielenia dotacji dla
Powiatu Sępoleńskiego i chodzi o 4 zadania:

- 25 000 zł środki zabezpieczone w budżecie na dofinansowanie budowy chodnika w
miejscowości Piaseczno,

- 30 000 zł na dofinansowanie remontu drogi powiatowej nr 1121 C relacja Jazdrowo-
Iłowo- Sępólno Krajeńskie, kontynuacja z poprzedniego roku,

-4 100 zł dotacja celowa na dofinansowanie zadania pn. ,Mobilny punkt pobrań
,,Drive-thru"- testy Covid-19 w Sępólnie Krajeńskim prowadzony przez NOVUM-MED.
Sp. z o.o.- Szpital Powiatowy NZOZ w Więcborku",

- 15 000 zł udziela się z budżetu Gminy Sępólno Krajeńskie dotacji celowej na rzecz
Powifftu Sępoleńskiego na dofinansowanie realizacji zadania organizacji publicznego
transportu zbiorowego.

Projekt uchwały został przedstawiony na Komisji Budżetu i Handlu Rady Miejskiej w
Sępólnie Krajeńskim i zaopiniowany pozytywnie.

Przewodniczący RM zapytał, czy są pytania do projektu uchwały.

Wobec tego, że nikt nie zabrał głosu, Przewodniczący RM zarządził głosowanie nad
projektem uchwały oraz poprosił, aby wyniki głosowania odnotować w protokole sesji.

Uchwała w sprawie udzielenia dotacji dla Powiatu Sępoleńskiego została przyjęta,
poprzez połączenie się zdalnie z ka;żdym radnym, następującymi głosami:

za - 14 radnych, przeciw - O radnych, wstrzymało się - O radnych
W chwili głosowania obecnych było 14 radnych.

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik nr 33 do protokołu.

Uchwała Nr XXVIII/256/2021 Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim z dnia
27 stycznia 2021 r. w sprawie udzielania dotacji dla Powiatu Sępoleńskiego
stanowi załącznik nr 34 do protokołu.

d) wyraźenia zgody na wniesienie przez Gminę Sępólno Krajeńskie
wkładów niepieniężnych w postaci kanalizacji sanitarnej do Zakładu

Gospodarki Komunalnej Sp. z o.o. w Sępólnie Krajeńskim

Przewodniczący RM poinformował, że projekt uchwały radni otrzymali wraz z
zawiadomieniem o sesji.
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Pani Anna Buchwald Skarbnik Gminy, która uczestniczyła w sesji zdalnie
przedstawiła projekt uchwały. Wskazala, że uchwała dotyczy wyra;łenia zgody na
podwyższenie kapitału zakładowego Zakładu Gospodarki Komunalnej Sp. z o.o. w
Sępólnie Krajeńskim, poprzez ustanowienie nowych udziałów w ilości 6 559 o
wartości nominalnej 700 zł każdy, o łącznej wartości 4 591 300,00 ZŁ Dodała, że w
celu pokrycia nowych udziałów w podwyższonym kapitale zakładowym Zakładu
Gospodarki Komunalnej wyra"aa się zgodę na wniesienie wkładu niepieniężnego w
postaci składników majątkowych o wartości netto 4 591911,47 zł, wskazanych w
załączniku nr 1 do niniejszej uchwały. Wartość wniesionego wkładu przekraczająca
wartość nominalną objętych udziałów, tj. kwota 611 ,47 zł zostanie przekazana na
kapitał zapasowy Zakładu Gospodarki Komunalnej Sp. z o.o. w Sępólnie Krajeńskim.

Projekt uchwały zosta?ł przedstawiony na Komisji Gospodarki Komunalnej oraz
Porządku Publicznego Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim i zaopiniowany
pozytywnie.

Przewodniczący RM zapytal czy są pytania do projektu uchwały.

Wobec tego, że nikt nie zabrał głosu, Przewodniczący RM zarządził głosowanie nad
projektem uchwały oraz poprosił, aby wyniki głosowania odnotować w protokole sesji.

Uchwała w sprawie wyra?żenia zgodny na wniesienie przez Gminę Sępólno Krajeńskie
wkładów niepieniężnych w postaci kanalizacji sanitarnej do Zakładu Gospodarki
Komunalnej Sp. z o.o. w Sępólnie Krajeńskim została przyjęta, poprzez połączenie się
zdalnie z każdym radnym, następującymi głosarni:

za - 14 radnych, przeciw - O radnych, wstrzymało się - O radnych
W chwili głosowania obecnych było 14 radnych.

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik nr 35 do protokołu.

Uchwała Nr XXVIII/257/2021 Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim z dnia
27 stycznia 2021 r. w sprawie wyrażenia zgody na wniesienie przez Gminę
Sępólno Krajeńskie wkladów niepieniężnych w postaci kanalizacji sanitarnej
do Zakładn Gospodarki Komunalnej Sp. z o.o. w Sępólnie Krajeńskim stanowi
załącznik nr 36 do protokołu.

e) wyrażenia zgody na przedłużenie umowy dzźera'awy nieruchomości na
rzecz dotychczasowego dzierżawcy

Przewodniczący RM poinformowal, że projekt uchwały radni otrzymali wraz z
zawiadomieniem o sesji.

Pan Jarosław Dera Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej i Rolnictwa, który
uczestniczył w sesji zdalnie odczytał projekt uchwały. Wyjaśnił, że jest to działka,
która stanowi łą?kę, na dalszą dzierżawę pozytywnie wypowiedziała się Rada Sołecka
Sołectwa Wałdowo.

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Gospodarki
Komunalnej oraz Porządku Publicznego oraz Komisję Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony
Środowiska Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim.

Przewodniczący RM zapytał, czy są pytania do projektu uchwały.
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Wobec tego, że nikt nie zabrał głosu, Przewodniczący RM zarządził głosowanie nad
projektem uchwały oraz poprosił, aby wyniki głosowania odnotować w protokole sesji.

Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie umowy dzierźawy
nieruchomości na rzecz dotychczasowego dzierżawcy została przyjęta, poprzez
połączenie się zdalnie z ka?żdym radnym, następującymi głosarni:

za - 14 radnych, przeciw - O radnych, wstrzymało się - O radnych
W chwili głosowania obecnych było 14 radnych.

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik nr 37 do protokołu.

Uchwała Nr XXVIII/258/2021 Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim z dnia
27 stycznia 2021 r. w sprawie wyrażenia zgody na przedlużenie umowy
dzierżawy nieruchomości na rzecz dotychczasowego dzierżawcy stanowi
załącznik nr 38 do protokołu.

f) wyrażenia zgody na zbycie działek nr 874/20 oraz 5741 1 obręb 1
Sępólno Krajeńskie w drodze przetargu nieograniczonego oraz

ustanowienia słuźebności przejazdu i przechodu do drogi publicznej

Przewodniczący RM poinformował, źe projekt uchwały radni otrzymali wraz z
zawiadomieniem o sesji.

Pan Jarosław Dera Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej i Rolnictwa, który
uczestniczył w sesji zdalnie odczytał projekt uchwały.

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Gospodarki
Komunalnej oraz Porządku Publicznego Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńs]-cim.

Przewodniczący RM zapytal czy są pytania do projektu uchwały.

Wobec tego, że nikt nie zabrał głosu, Przewodniczący RM zarządził głosowanie nad
projektem uchwały oraz poprosił, aby wyniki głosowania odnotować w protokole sesji.

Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zbycie działek nr 874 / 20 oraz 574 / 1 obręb 1
Sępólno Krajeńskie w drodze przetargu nieograniczonego ora?z ustanowienia
słuźebności przejazdu i przechodu do drogi publicznej została przyjęta, poprzez
połączenie się zdalnie z każ,dym radnym, następującymi głosarni:

za - 14 radnych, przeciw - O radnych, wstrzymało się - O radnych
W chwili głosowania obecnych było 14 radnych.

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik nr 39 do protokołu.

Uchwała Nr XXVIII/259/2021 Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim z dnia
27 stycznia 2021 r. w sprawie wyrażenia zgody na zbycie działek nr 874/20 oraz
574/1 obręb 1 Sępólno Krajeńskie w drodze przetargu nieograniczonego oraz
ustanowienia służebności przejazdu i przechodu do drogi publicznej stanowi
załącznik nr 40 do protokołu.

g) wyraźenia zgody na przedłużenie umowy dzierżawy Wiejskich Ośrodków
Kultury w Lutowie i Wałdowie na rzecz Centrum Kultury i Sztuki w

Sępólnie Krajeńskim
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Przewodniczący RM poinformował, że projekt uchwały radni otrzymali wraz z
zawiadomieniem o sesji.

Pan Jarosław Dera Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej i Rolnictwa, który
uczestniczył w sesji zdalnie odczytał projekt uchwały.

Projekt uchwa?ły został zaopiniowany pozytywnie prZeZ Komisję Gospódarki
Komunalnej oraz Porządku Publicznego Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim.
Przewodniczący RM zapytai czy są pytania do projektu uchwały.

Wobec tego, że nikt nie zabral głosu, Przewodniczący RM zarządził głosowanie nad
projektem uchwały oraz poprosił, aby wyniki głosowania odnotować w protokole sesji.

Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie umowy dzierżawy Wiejskich
Ośrodków Kultury w Lutowie i Wałdowie na rzecz Centrum Kultury i Sztuki w
Sępólnie Krajeńskim została przyjęta, poprzez połączenie się zdalnie z ka?żdym
radnym, następującymi głosarni:

za - 14 radnych, przeciw - O radnych, wstrzymało się - O radnych
W chwili głosowania obecnych było 14 radnych.

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik nr 41 do protokołu.

Uchwała Nr XXVIII/260/2021 Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim z dnia
27 stycznia 2021 r. w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie umowy
dzierżawy Wiejskich Ośrodków Kultury w T,utowie i Wałdowie na rzecz Centrum
Kultury i Sztuki w Sępólnie Krajeńskim stanowi załącznik nr 42 do protokołu.

h) uchwalenia zmiany Studium iiwariinkowań i kierunków
zagospodarowania przestrzennego miasta i gmir4y Sępólno Krajeńskie

projekt uchwały radni otrzymali wraz zPrzewodniczący RM poinformował, że
zawiadomieniem o sesji.

Pani Anna Sotkiewicz-Tumanik Kierownik Referatu Inwestycji i Rozwoju
Gospodarczego, która uczestniczyła w sesji zdalnie wyjaśniła, że uchwała w sprawie
uchwalenia zmiany Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania
przestrzennego miasta i gminy Sępólno Krajeńskie była już podejmowania, jednak na
rozstrzygnięcie nadzorcze Wojewody Kujawsko-Pomorskiego trzeba ponownie podjąć
tą uchwałę, poniewa?ż został wykreślony zapis o uchyleniu uchwały z 2018 roku.

Ponadto Kierownik Referatu zło$ła autopoprawkę do § 1. Odczytała zapis, który
będzie brzmiał:
,,§ 1. Uchwala się zmianę Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania
przestrzennego miasta i gminy Sępólno Krajeńskie, zwanego dalej Studium,
przyjętego uchwałą nr XLIX/39 1 /20 18 Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim z dnia
26 września 20l8r. w sprawie uchwalenia Studium uwarunkowań i kierunków
zagospodarowa?nia przestrzennego miasta i gminy Sępólno Krajeńskie".

Projekt uchwały został przedstawiony na posiedzeniu Komisji Gospodarki
Komunalnej oraz porządku Publicznego Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim i został
zaopiniowany pozytywnie.

Następnie Przewodniczący RM zapytal, czy są pytania do projektu uchwały.
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Wobec tego, ze nikt więcej nie zabrał głosu, Przewodniczący RM zarządził głosowanie
nad projektem uchwały wraz z autopoprawJ oraz poprosił, aby wyniki głosowania
odnotować w protokole sesji.

Uchwała w sprawie uchwalenia zmiany Studium uwarunkowań i kierunków
zagospodarowania przestrzennego miasta i gminy Sępólno Krajeńskie została
przy5e;ta, poprzez połączenie się zdalnie z każdym radnym, następującymi głosarni:

za - 14 radnych, przeciw - O radnych, wstrzymało się - O radnych
W chwili głosowania obecnych było 14 radnych.

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik nr 43 do protokołu.

Uchwała Nr XXVIII/261/2021 Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim z dnia
27 stycznia 2021 r. w sprawie urhwalenia zmiany Studium uwarunkowań i
kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta i gminy Sępólno
Krajeńskie stanowi załącznik nr 44 do protokołu.

i) przyznania statuetki za osiągnięcia sportowe wraz z nagrodą pieniężną

Przewodniczący RM poinformował, że projekt uchwały radni otrzymali wraz z
zawiadomieniem o sesji.

Pani Anna Sotkiewicz-Tumanik Kierownik Referatu Inwestycji i Rozwo5u
Gospodarczego, która uczestniczyła w sesji zdalnie przedstawiła osiągnięcia sportowe
Mikołaja Paterek.

Projekt uchwały został przedstawiony i pozytywnie zaopiniowany przez Komisję
Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim.

Następnie Przewodniczący RM zapytał, czy są pytania do projektu uchwały.

Wobec tego, że nikt nie zabrał głosu, Przewodniczący RM zarządził głosowanie nad
projektem uchwały oraz poprosił, aby wyniki głosowania odnotować w protokole sesji.

Uchwała w sprawie przyznania statuetki za osiągnięcia sportowe wraz z nagrodą
pieniężną została przyjęta, poprzez połączenie się zdalnie z każdym radnym,
następującymi głosarni:

za - 14 radnych, przeciw - O radnych, wstrzymało się - O radnych
W chwili głosowania obecnych było 14 radnych.

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik nr 45 do protokołu.

Uchwała Nr XXVIII/262/2021 Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim z dnia
27 stycznia 2021 r. w sprawie przyznania statuetki za osiągnięcia sportowe wraz
z nagrodą stanowi załącznik nr 46 do protokołu.

j) przyznania statuetki za osiągnięcia sportowe wraz z nagrodą pieniężną

Przewodniczący RM poinformował, że projekt uchwały radni otrzymali wraz z
zawiadomieniem o sesji.

Pani Anna Sotkiewicz-Tumanik Kierownik Referatu Inwestycji i Rozwoju
Gospodarczego, która uczestniczyła w sesji zdalnie przedstawiła osiągnięcia sportowe
Dariusza Krakowiaka.
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Projekt uchwały zost4 przedstawiony i pozytywnie zaopiniowany przez Komisję
Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim.

Następnie Przewodniczący RM zapytał, czy aą pytania do projektu uchwały.

Wobec tego, że nikt nie zabrał głosu, Przewodniczący RM zarządził głosowanie nad
projektem uchwały oraz poprosił, aby wyniki głosowania odnotować w protokole sesji.

Uchwała w sprawie przyznania statuetki za osiągnięcia sportowe wraz z nagrodą
pieniężną została przyjęta, poprzez połączenie się zdalnie z każdym radnym,
następującymi głosarni:

za - 14 radnych, przeciw - O radnych, wstrzymało się - O radnych
W chwili głosowania obecnych było 14 radnych.

Wykaz głosowa?nia imiennego stanowi załącznik nr 47 do protokołu.

Uchwała Nr XXVIII/263/2021 Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim z dnia
27 stycznia 2021 r. w sprawie przyznania statuetki za osiągnięcia sportowe wraz
z nagrodą stanowi załącznik nr 48 do protokołu.

k) przyznania statuetki za osiągnięcia sportowe wraz z nagrodą pieniężną

Przewodniczący RM poinformowal, że projekt uchwały radni otrzymali wraz z
zawiadomieniem o sesji.

Pani Anna Sotkiewicz-Tumanik Kierownik Referatu Inwestycji i Rozwoju
Gospodarczego, która uczestniczyła w sesji zdalnie przedstawiła osiągnięcia sportowe
Tomasza Patyny.

Projekt uchwa?ły został przedstawiony i pozytywnie zaopiniowany przez Komisję
Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim.

Następnie Przewodniczący RM zapytał, czy są pytania do projektu uchwały.

Wobec tego, że nikt nie zabrał głosu, Przewodniczący RM zarządził głosowanie nad
projektem uchwały oraz poprosił, aby wyniki głosowania odnotować w protokole sesji.

Uchwała w sprawie przyznania statuetki za osiągnięcia sportowe wraz z nagrodą
pieniężną została przyjęta, poprzez połączenie się zdalnie z każdym radnym,
następującymi głosami:

za - 14 radnych, przeciw - O radnych, wstrzymało się - O radnych '
W chwili głosowania obecnych było 14 radnych.

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik nr 49 do protokołu.

Uchwała Nr XXVIII/264/2021 Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim z dnia
27 stycznia 2021 r. w sprawie przyznania statuetki za osiągnięcia sportowe wraz
z nagrodą stanowi załącznik nr 50 do protokołu.

l) przyznania statuetki za osiągnięcia sportowe wraz z nagrodą pieniężną

Przewodniczący RM poinformował, ze projekt uchwały radni otrzymali wraz z
zawiadomieniem o sesji.
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Pani Anna Sotkiewicz-Tumanik Kierownik Referatu Inwestycji i Rozvvo5u
Gospodarczego, która uczestniczyła w sesji zdalnie przedstawiła osiągnięcia sportowe
Zuzanny Patrycji Kamińskiej.

Projekt uchwały został przedstawiony i pozytywnie zaopiniowany przez Komisję
Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim.

Następnie Przewodniczący RM zapytał, czy są pytania do projektu uchwały.

Wobec tego, że nikt nie zabrał głosu, Przewodniczący RM zarządził głosowanie nad
projektem uchwały ora?z poprosił, aby wyniki głosowania odnotować w protokole sesji.

Uchwała w sprawie przyznania statuetki za osiągnięcia sportowe wraz z nagrodą
pieniężną została przyjęta, poprzez połączenie się zdalnie z każdym radnym,
następującymi głosarni:

za - 14 radnych, przeciw - O radnych, wstrzymalo się - O radnych
W chwili głosowania obecnych było 14 radnych.

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik nr 51 do protokołu.

Uchwała Nr XXVIII/265/2021 Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim z dnia
27 stycznia 2021 r. w sprawie przyznania statuetki za osiągnięcia sportowe wraz
z nagrodą stanowi załącznik nr 52 do protokołu.

l} przyznania statuetki za osiągnięcia sportowe wraz z nagrodą pieniężną

Przew)odniczący RM poinformował, że projekt uchwały radni otrzymali wraz z
zawiadomieniem o sesji.

Pani Anna Sotkiewicz-Tumanik Kierownik Referatu Inwestycji i Rozwoju
Gospodarczego, która uczestniczyła w sesji zdalnie przedstawiła osiągnięcia sportowe
Klary Lemańskiej.

Projekt uchwały został przedstawiony i pozytywnie zaopiniowany przez Komisję
Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim.

Następnie Przewodniczący RM zapytał, czy są pytania do projektu uchwały.

Wobec tego, że nikt nie zabrał głosu, Przewodniczący RM zarządził głosowanie nad
projektem uchwały oraz poprosił, aby wyniki głosowania odnotować w protokole sesji.

Uchwała w sprawie przyznania statuetki za osiągnięcia sportowe wraz z nagrodą
pieniężną została przyjęta, poprzez połączenie się zdalnie z każdym radnym,
następującymi głosarni:

za - 14 radnych, przeciw - O radnych, wstrzymalo się - O radnych
W chwili głosowania obecnych było 14 radnych.

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik nr 53 do protokołu.

Uchwała Nr XXVIII/266/2021 Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim z dnia
27 stycznia 2021 r. w sprawie przyznania statuetki za osiągnięcia sportowe wraz
z nagrodą stanowi załącznik nr 54 do protokołu.

m) przyznania statuetki za osiągnięcia sportowe wraz z nagrodą pieniężną
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Przewodniczący RM poinformowal, że projekt uchwały radni otrzymali wraz z
zawiadomieniem o sesji.

Pani Anna Sotkiewicz-Tumanik Kierownik Referatu Inwestycji i Rozwoju
Gospodarczego, która uczestniczyła w sesji zdalnie przedstawiła osiągnięcia sportowe
Ja?kuba Wardyn.

Projekt uchwały został przedstawiony i pozytywnie zaopiniowany przez Komisję
Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim.

Następnie Przewodniczący RM zapytał, czy są pytania do projektu uchwały.

Wobec tego, że nikt nie zabrał głosu, Przewodniczący RM zarządził głosowanie nad
projektem uchwały oraz poprosił, aby wyniki głosowania odnotować w protokole sesji.

Uchwała w sprawie przyznania statuetki za osi<nięcia sportowe wraz z nagrodą
pienięźną została przyjęta, poprzez połączenie się zdalnie z każdym radnym,
następującymi głosarni:

za - 14 radnych, przeciw - O radnych, wstrzymało się - O radnych
W chwili głosowania obecnych było 14 radnych.

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik nr 55 do protokołu.

Uchwała Nr XXVIII/267/2021 Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim z dnia
27 stycznia 2021 r. w sprawie przyznania statuetki za osiągnięcia sportowe wraz
z nagrodą stanowi załącznik nr 56 do protokołu.

n) przyznania statuetki za osiągnięcia sportowe wraz z nagrodą pieniężną

Przewodniczący RM poinformował, że projekt uchwały radni otrzymali wraz z
zawiadomieniem o sesji.

Pani Anna Sotkiewicz-Tumanik Kierownik Referatu Inwestycji i Rozwoju
Gospodarczego, która uczestniczyła w sesji zdalnie przedstawiła osiągnięcia sportowe
Marcina Przybylskiego.

Projekt uchwały został przedstawiony i pozytywnie zaopiniowany przez Komisję
Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim.

Następnie Przewodniczący RM zapytał, czy są pytania do projektu uchwały.

Wobec tego, że nikt nie zabrał głosu, Przewodniczący RM zarządził głosowanie nad
projektem uchwały oraz poprosii aby wyniki głosowania odnotować w protokole sesji.

Uchwała w sprawie przyznania statuetki za osiągnięcia sportowe wraz z nagrodą
pieniężną została przyjęta, poprzez połączenie się zdalnie z ka'zdym radnym,
następującymi głosarni:

za - 14 radnych, przeciw - O radnych, wstrzymało się - O radnych
W chwili głosowania obecnych było 14 radnych.

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik nr 57 do protokołu.
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Uchwała Nr XXVIII/268/2021 Rady Miejskiej w Sępólnie Kraietzskim z dnia
27 stycznia 2021 r. w sprawie przyznania statuetki za osiągnięcia sportowe wraz
z nagrodą stanowi załącznik nr 58 do protokołu.

o) przyznania statuetki za osiągnięcia sportowe wraz z nagrodą pienięźną

Przewodniczący RM poinformował, że projekt uchwały radni otrzymali wraz z
zawiadomieniem o sesji.

Pani Anna Sotkiewicz-Tumanik Kierownik Referatu Inwestycji i Rozwo5u
Gospodarczego, która uczestniczyła w sesji zdalnie przedstawiła osiągnięcia sportowe
Kingi Drobczyńskiej.

Projekt uchwały został przedstawiony i pozytywnie zaopiniowany przez Komisję
Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim.

Następnie Przewodniczący RM zapytał, czy są pytania do projektu uchwały.

Wobec tego, że nikt nie zabrał głosu, Przewodniczący RM zarządził głosowanie nad
projektem uchwały oraz poprosił, aby wyniki głosowania odnotować w protokole sesji.

Uchwała w sprawie przyznania statuetki za osiągnięcia sportowe wraz z nagrodą
pieniężną została przyjęta, poprzez połączenie się zdalnie z każdym radnym,
następującymi głosami:

za - 14 radnych, przeciw - O radnych, wstrzymało się - O radnych
W chwili głosowania obecnych było 14 radnych.

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik nr 59 do protokołu.

Uchwała Nr XXVIII/269/2021 Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim z dnia
27 stycznia 2021 r. w sprawie przyznania statuetki za osiągnięcia sportowe wraz
z nagrodą stanowi załącznik nr 60 do protokołu.

p) przyznania statuetki za osiągnięcia sportowe wraz z nagrodą pieniężną

Przewodniczący RM poinformował, że projekt uchwały radni otrzymali wraz z
zawiadomieniem o sesji.

Pani Anna Sotkiewicz-Tumanik Kierownik Referatu Inwestycji i Rozwoju
Gospodarczego, która uczestniczyła w sesji zdalnie przedstawiła osiągnięcia sportowe
Bogusza Tłok.

Projekt uchwały został przedstawiony i pozytywnie zaopiniowany przez Komisję
(światy, Kultury, Sportu i Zdrowia Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim.

Następnie Przewodniczący RM zapytał, czy są pytania do projektu uchwały.

Wobec tego, że nikt nie zabrał głosu, Przewodniczący RM zarządził głosowanie nad
projektem uchwały oraz poprosił, aby wyniki głosowania odnotować w protokole sesji.

Uchwała w sprawie przyznania statuetki za osiągnięcia sportowe wraz z nagrodą
pienięźną została przyjęta, poprzez połączenie się zdalnie z ka?żdym radnym,
następującymi głosarni:
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za - 14 radnych, przeciw - O radnych, wstrzymało się - O radnych
W chwili głosowania obecnych było 14 radnych.

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik nr 61 do protokołu.

Uchwała Nr XXVIII/270/2021 Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim z dnia
27 stycznia 2021 r. w sprawie przyznania statuetki za osiągnięcia sportowe wraz
z nagrodą stanowi załącznik nr 62 do protokołu.

r) przyznania statuetki za osiągnięcia sportowe wraz z nagrodą pieniężną

Przewodniczący RM poinformował, że projekt uchwały radni otrzymali wraz z
zawiadomieniem o sesji.

Pani Anna Sotkiewicz-Tumanik Kierownik Referatu Inwestycji i Rozwo5u
Gospodarczego, która uczestniczyła w sesji zdalnie przedstawiła osiągnięcia sportowe
Mateusza Jesse.

Projekt uchwały został przedstawiony i pozytywnie zaopiniowany przez Komisję
Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim.

Następnie Przewodniczący RM zapytał, czy są pytania do projektu uchwały.

Wobec tego, że nikt nie zabrał głosu, Przewodniczący RM zarządził głosowanie nad
projektem uchwały oraz poprosił, aby wyniki głosowania odnotować w protokole sesji.

Uchwała w sprawie przyznania statuetki za osiągnięcia sportowe vvraz z nagrodą
pieniężną została przy5ęta, poprzez połączenie się zdalnie z każdym raanym,
następującymi głosami:

za - 14 radnych, przeciw - O radnych, wstrzyma?ło się - O radnych
W chwili głosowania obecnych było 14 radnych.

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik nr 63 do protokołu.

Uchwała Nr XXVIII/271/2021 Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim z dnia
27 stycznia 2021 r. w sprawie przyznania statuetki za osiągnięcia sportowe wraz
z nagrodą stanowi załącznik nr 64 do protokołu.

s) przyznania statuetki za osiągnięcia sportowe wraz z nagrodą pieniężną

Przewodniczący RM poinformowal, że projekt uchwały radni otrzymali wraz z
zawiadomieniem o sesji.

Pani Anna Sotkiewicz-Tumanik Kierownik Referatu Inwestycji i Rozwoju
Gospodarczego, która uczestniczyła w sesji zdalnie przedstawiła osiągnięcia sportowe
Nikodema Aderjahn.

Projekt uchwały został przedstawiony i pozytywnie zaopiniowany przez Komisję
Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim.

Następnie Przewodniczący RM zapytał, czy są pytania do projektu uchwały.

Wobec tego, że nikt nie zabrał głosu, Przewodniczący RM zarządził głosowanie nad
projektem uchwały oraz poprosił, aby wyniki głosowania odnotować w protokole sesji.
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Uchwała w sprawie przyznania statuetki za osiągnięcia sportowe wraz z nagrodą
pieniężną została przyjęta, poprzez połączenie się zdalnie z ka;żdym radnym,
następującymi głosami:

za - 14 radnych, przeciw - O radnych, wstrzymało się - O radnych
W chwili głosowania obecnych było 14 radnych.

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik nr 65 do protokołu.

Uchwała Nr XXVIII/272/2021 Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim z dnia
27 stycznia 2021 r. w sprawie przyznania statuetki za osiągnięcia sportowe wraz
z nagrodą stanowi załącznik nr 66 do protokołu.

t) przyznania statuetki za osiągnięcia sportowe wraz z nagrodą pieniężną

Przewodniczący RM poinformował, że projekt uchwały radni otrzymali wraz z
zawiadomieniem o sesji.

Pani Anna Sotkiewicz-Tumanik Kierownik Referatu Inwestycji i Rozwoju
Gospodarczego, która uczestniczyła w sesji zdalnie przedstawiła osiągnięcia sportowe
Stanisława Lemańskiego.

Projekt uchwały został przedstawiony i pozytywnie zaopiniowany przez Komisję
Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim.

Następnie Przewodniczący RM zapytał, czy są pytania do projektu uchwały.

Wobec tego, że nikt nie zabrał głosu, Przewodniczący RM zarządził głosowanie nad
projektem uchwały oraz poprosił, aby wyniki głosowa?nia odnotować w protokole sesji.

Uchwała w sprawie przyznania statuetki za osiągnięcia sportowe wraz z nagrodą
pieniężną została przyjęta, poprzez połączenie się zdalnie z każdym radnym,
następującymi głosarni:

za - 14 radnych, przeciw - O radnych, wstrzymało się - O radnych
W chwili głosowania obecnych było 14 radnych.

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik nr 67 do protokołu.

Uchwała Nr XXVIII/273/2021 Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim z dnia
27 stycznia 2021 r. w sprawie przyznania statuetki za osiągnięcia sportowe wraz
z nagrodą stanowi załącznik nr 68 do protokołu.

u) 'przyznania statuetki za osiągnięcia sportowe vgraz z nagrodą pieniężną

Przewodniczący RM poinformował, że projekt uchwały radni otrzymali wraz z
zawiadomieniem o sesji.

Pani Anna Sotkiewicz-Tumanik Kierownik Referatu Inwestycji i Rozwoju
Gospodarczego, która uczestniczyła w sesji zdalnie przedstawiła osiągnięcia sportowe
Wiktorii Ilcewicz.

Projekt uchwały został przedstawiony i pozytywnie zaopiniowany przez Komisję
Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim.

Następnie Przewodniczący RM zapytał, czy są pytania do projektu uchwały.
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Wobec tego, że nikt nie zabrał głosu, Przewodniczący RM zarządził głosowanie nad
projektem uchwa?ły oraz poprosił, aby wyniki głosowania odnotować w protokole sesji.

Uchwała w sprawie przyznania statuetki za osiągnięcia sportowe wraz z nagrodą
pieniężną została przyjęta, poprzez połączenie się zdalnie z każdym radnym,
następującymi głosami:

za - 14 radnych, przeciw - O radnych, wstrzymało się - O radnych
W chwili głosowania obecnych było 14 radnych.

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik nr 69 do protokołu.

Uchwała Nr XXVIII/274/2021 Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim z dnia
27 stycznia 2021 r. w sprawie przyznania statuetki za osiągnięcia sportowe wraz
z nagrodą stanowi załącznik nr 70 do protokołu.

w) przyznania statuetki za osiągnięcia sportowe wraz z nagrodą pieniężną

Przewodniczący RM poinformował, ze projekt uchwały radni otrzymali wraz z
zawiadomieniem o sesji.

Pani Anna Sotkiewicz-Tumanik Kierownik Referatu Inwestycji i Rozwoju
Gospodarczego, która uczestniczyła w sesji zdalnie przedstawiła osiągnięcia sportowe
Marty Knapik.

Projekt uchwały został przedstawiony i pozytywnie zaopiniowany przez Komisję
Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim.

Następnie Przewodniczący RM zapytał, czy są pytania do projektu uchwały.

Wobec tego, że nikt nie zabrał głosu, Przewodniczący RM zarządził głosowanie nad
projektem uchwały oraz poprosił, aby wyniki głosowania odnotować w protokole sesji.

Uchwała w sprawie przyznania statuetki za osiągnięcia sportowe wraz z nagrodą
pieniężną została przy5e;ta, poprzez połączenie się zdalnie z każdym radnym,
następującymi głosarni:

za - 14 radnych, przeciw - O radnych, wstrzymało się - O radnych
W chwili głosowania obecnych było 14 radnych.

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik nr 71 do protokołu.

Uchwała Nr XXVIII/275/2021 Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim z dnia
27 stycznia 2021 r. w sprawie przyznania statuetki za osiągnięcia sportowe wraz
z nagrodą stanowi załącznik nr 72 do protokołu.

x) przyznania statuetki za osiągnięcia sportowe wraz z nagrodą pieniężną

Przewodniczący RM poinformował, że projekt uchwały radni otrzymali wraz z
zawiadomieniem o sesji.

Pani Anna Sotkiewicz-Tumanik Kierownik Referatu Inwestycji i Rozwoju
Gospodarczego, która uczestniczyła w sesji zdalnie przedstawiła osiągnięcia sportowe
Antoniego Burkiewicz.
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Projekt uchwały został przedstawiony i pozytywnie zaopiniowany przez Komisję
0światy, Kultury, Sportu i Zdrowia Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim.

Następnie Przewodniczący RM zapytał, czy są pytania do projektu uchwały.

Wobec tego, że nikt nie zabrał głosu, Przewodniczący RM zarządził głosowanie nad
projektem uchwały oraz poprosił, aby wyniki głosowania odnotować w protokole sesji.

Uchwała w sprawie przyznania statuetki za osiągnięcia sportowe wraz z nagrodą
pieniężną została przyjęta, poprzez połączenie się zdalnie z każdym radnym,
następującymi głosarni:

za - 14 radnych, przeciw - O radnych, wstrzymało się - O radnych
W chwili głosowania obecnych było 14 radnych.

Wyka?z głosowa?nia imiennego stanowi załącznik nr 73 do protokołu.

Uchwała Nr XXVIII/276/2021 Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim z dnia
27 stycznia 2021 r. w sprawie przyznania statuetki za osiągnięcia sportowe wraz
z nagrodą stanowi załącznik nr 74 do protokołu.

Przewodniczący RM zamknął ten punkt i przeszedł do kolejnego punktu porządku
obrad.

Ad. 12 0dpowiedzi na interpelacje i zapytania oraz informacje
Przewodniczącego Rady o udzielonych odpowiedziach w formie pisemnej na

interpelacje i zapytania zgloszone na poprzedniej sesji

Przewodniczący RM poinformował, że wpłynęła odpowiedż na interpelację radnego
RM Ańtoniego Dolnego złoźona przed sesją w miesiącu grudniu, oraz odpowiedż na
zapytanie radnego RM Leszka Kąkola. Dodał, że radni otrzymali odpowiedzi, są one
również zarnieszczone na stronie internetowej Gminy Sępólno Krajeńskie oraz na
stronie BIP, w związku z tym nie będą odczytane. Kserokopie odpowiedzi stanowią
załączniki nr 75 ora?z nr 76 do protokołu.

Następnie Przegvodniczący RM zamknąl ten punkt i przeszedł do kolejnego.

Ad. 13 0dpowiedzi na wolne wnioski

Przewodniczący RM otworzył kolejny punkt porządku obrad oraz poprosił Pana
Waldemara Stupałkowskiego Burmistrza Sępólna Krajeńskiego o udzielenie
odpowiedzi na wnioski zgłoszone na dzisiejszej sesji lub wskazanie pracowników do
udzielenia odpowiedzi.

Burmistrz Sępólna Krajeńskiego przypomnial, że radny RM Artur Juhnke zło,?ł
wniosek dotyczący ustawienia ławek na ścieźce w kierunku Kawli oraz wniosek
dotyczący propozycji uhonorowania osób nagrodzonych statuetką Świętego
Wawrzyńca. Burmistrz Sępólna Krajeńskiego zwrócił się z prośbą o skierowanie
wniosków na stosowne komisje celem ich omówienia. Dodał, że do wniosku
dotyczącego ławek komisja powinna się przychylić, natomiast trzeba się zastanowić
nad formą uhonorowania osób nagrodzonych statuetką Św. Wawrzyńca. Wobec tego
poprosił o wypracowanie przez stosowne komisje stanowisk, czy będzie realizowana
propozycja i w jakiej formie.

Ponadto Burmistrz Sępólna Krajeńskiego odniósł się do wniosku złożonego przez
wiceprzewodniczącą RM Annę Miczko dotyczącego szybszego dokończenia budowy w
obrębie kostnicy i kościoła. Zwrócił się z prośbą do Pani Kierownik Referatu Inwestycji
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o przekazanie tego tematu wykonawcy na radzie budowy. Poinformował, że są sygnały
o problemach szczególnie kiedy są roztopy i wykonawca ju?ż dostał taką informację i
może tymczasowo polepszy możliwość przejazdu, jeżeli chodzi o odcinek z kostnicy
do kościoła.

Następnie Pan Dariusz Wojtania Sekretarz Gminy udzielił odpowiedzi na wniosek
radnego RM Zdzisława Grzecy w sprawie przekazywania elektronicznie radnym
wypracowanych wniosków przez komisje oraz przekazywania załączników do
protokołu. Wskazał, że jeżeli chodzi o załączniki do projektu protokołu, to radni
otrzymują część materiałów, łącznie z materiałami na sesję, a pozostałe są w
Biuletynie Informacji Publicznej. Brakujący dolmment zostanie dostarczony, jeżeli
radny zgłosi taką potrzebę. Nadmienił, źe wypracowane wnioski z Komisji. będą
radnym przekazywane.

Radny RM Zdzisław Grzeca nie miał pytań do udzielonej odpowiedzi.

Przewodniczący RM poinformowal, że otrzymal odpowiedż na wniosek radnego RM
Artura Juhnke w sprawie umieszczenia na chodnikach przed przejściem dla pieszych
hasła ,,Odłóż smartfona- rozejrzyj się" przekazaną przez zarządców dróg. Wskazal że
radni odpowiedź otrzymali pocztą elektroniczną, w związku z tym nie będzie
odczytywał. Pisma stanowią załącznik nr 77 do protokołu.

Pytaji do udzielonych odpowiedzi nie było, wobec tego Przewodniczący RM zamknął
ten punkt i przeszedł do kolejnego.

Ad. 14 Zakończenie sesji

O godz. 13:37, w związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady
Miejskiej Pan Franciszek Lesinski podziękował wszystkim za udział w sesji. Zamknął
sesję Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim wypowiadając słowa ,,Zarnykam XXVIII
sesję Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim".

Na tym protokół zakończono.

Sępólno Krajeńskie, dnia 11 lutego 2021r.

Obrai

Przewodnicząc9'?E'ady Mi4jskiej
inż. Francigek Lesinskin?jpek

Protokołowała:

!==ffU>.o'h , ' rub
mg:.JiAiriena Frosina

Kierownik Referatu Organizacyjnego
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